
مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

 آگهی مزایده نوبت اول

محمد عرب چادگانی- شهرداری چادگانم الف: 1587385

چاپ اول

شهرداری چادگان به استناد مصوبه شــماره 1402/532 مورخ 1402/01/15 شورای 
محترم اسلامی شهر چادگان در نظر دارد رســتوران مجتمع فرهنگی تفریحی شهرداری 

چادگان را از طریق آگاهی مزایده به صورت اجاره واگذار نماید.
الف( موضوع مزایده 

اجاره رستوران مجتمع فرهنگی تفریحی شهرداری چادگان  با وضع موجود
تبصره 1: تجهیز و راه اندازی رســتوران مذکور بر عهده برنده مزایده و با نظارت شهرداری 

چادگان می باشد.
تبصره2: هزینه هر گونه تعمیر فیزیکی در ساختمان رستوران به عهده برنده مزایده و با 

هماهنگی و نظارت شهرداری چادگان می باشد.
تبصره3: شــهرداری چادگان در قبال تجهیز و تعمیرات اساسی آن هیچگونه مبلغی به 

مستاجر پرداخت نمی نماید.
ب( مدت موضوع مزایده: 

از تاریخ انعقاد قرارداد به مدت پنج سال شمسی
ج( قیمت پایه موضوع مزایده:

 اجاره بهاء سالیانه ملک مزبور برای سال اول به مبلغ 960/000/000 ریال می باشد و برای 
سال های آتی  باافزایش 15% )پانزده درصد( به مبلغ سال قبل می باشد.

د( بازدید و پیشنهادات موضوع مزایده:
متقاضیان می توانند از روز چهارشنبه مورخ 1402/07/26 جهت اطلاع از آگهی مزایده  به  

سامانه تدارکات الکترونیکی دولت www.setadiran.ir  مراجعه نمایند.   
قیمت های پیشــنهادی بایســتی فقط بر روی برگه فرم  تعهد اجاره رستوران مجتمع 

شهرداری چادگان پیشنهاد داده شو د
ه( نوع و مبلغ تضمین شرکت در مزایده: پنج درصد مبلغ 1/679/046/000 ریال معادل 
83/952/300 ریال به عنوان ســپرده شرکت در مزایده به حســاب 3100003423005 
شهرداری چادگان نزد بانک ملی چادگان واریز و در سامانه الکترونیکی دولت گذاشته 

شود.
1- پیشنهاد دهندگان باید علاوه بر بارگذاری مدارک ذیل در مهلت قید  شده در سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولــت www.setadiran.ir    اصل ضمانت نامه شــرکت در 
مناقصه را به صورت فیزیکی بعد از بارگذاری تا دو روز قبل  از بازگشــایی پیشــنهادات 
)زمان اعلام شــده در ســامانه ســتاد(  به دبیر خانه محرمانه)حراســت( شهرداری 
چادگان تحویل و رسید دریافت نماید و قیمت های پیشــنهادی بایستی فقط بر روی 
 برگه فرم پیشنهاد قیمت که از طرف شهرداری در ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت

 www.setadiran.ir   می باشد اعلام گردد. 
2- شهرداری چادگان در رد یا قبول هر یک از پیشنهادات رسیده مختار و به پیشنهاداتی که 

بعد از موعد مقرر و مبهم و بدون فیش سپرده باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد.

3- چنانچه نفرات اول و دوم و سوم شــرکت کننده در مزایده از انعقاد قرارداد 
امتناع نماید سپرده آنها به نفع شهرداری ضبط خواهد شد.

4- اخذ مجوز فعالیت بر اساس ماده 12قانون نظام صنفی کشور مصوب1382/12/24 
از طرف مراجع ذیصلاح و همچنین رعایت کلیه قوانین قانون نظام صنفی کشور  وآیین 
نامه های مربوطه)در خصوص موضوع مزایده( بر عهده برنده مزایده می باشد و رعایت 
کلیه قوانین و آیین نامه و بخشــنامه های وزارت  تعــاون کار و رفاه اجتماعی و قوانین 
بهداشــتی و  غیره را در خصوص محل کســب و نیروهای تحت  امر مستاجر در زمان 

فعالیت الزامی می باشد. 
5- هزینه آگهی مزایده بر عهده برنده مزایده می باشد. 

6- کلیه کسورات قانونی اعم از  بیمه و مالیات و همچنین بیمه نمودن رستوران با تمامی 
امکانات موجود بر عهده برنده مزایده می باشد. 

7- شرکت کنندگان بایستی شرایط قانون منع مداخله کارمندان دولت مصوب 22 دی 
ماه 1337 و موضوع تبصــره یک ماده 82 مکرر قانون تشــکیلات وظایف و انتخابات 
شوراهای اسلامی کشور و انتخاب شهرداران مصوب 1375/3/1 با اصلاحات بعدی را 

در نظر داشته باشند.
8-مقرر گردید مستاجر نســبت به واریز مبلغ  اجاره بهاء به صورت ماهیانه  به شماره 

حساب
3100000256000 شهرداری چادگان نزد بانک ملی چادگان اقدام نماید و فیش واریزی را 
به امور مالی شهرداری چادگان تحویل نماید چنانچه مستاجر  بیش از سه ماه در پرداخت 
مبلغ اجاره بهاء تأخیر نمایددر غیر این صورت موجر اختیار تام دارد ضمن فسخ قرارداد 
نسبت به اخذ خسارت بر اساس شاخص تورم بانک مرکزی و برداشت از محل تضمین 
مستاجر و واریز به حساب شــهرداری اقدام می نماید  و هیچ گونه اعتراضی در مراجع 

قضایی  و اداری وارد نمی باشد و ارایه ضمانت نامه بانکی تا پایان قرارداد الزامی است.
9- مستاجر نمی تواند محل اجاره را بر خلاف موضوع مزایده استفاده نماید. در صورت 

مشاهده قرارداد فسخ می گردد و خسارات آن بر طبق بند 8 مزایده اقدام می شود
10- موجر هیچ گونه تعهد استخدامی به صورت شــرکتی و یا روزمزد و غیره برای خود 

مستأجر   و نیروهای تحت امر ایشان در طول مدت قرارداد و بعد  از آن نخواهد داشت 
11- شــرکت کنندگان موظفند برابر تصویــب نامه شــماره38326/ت27506 مورخ 
1381/9/15 و مصوبه شماره 84515/ت34613 مورخ 1384/12/15 هیات محترم 
وزیران صرفا نسبت به ارائه گواهی تعیین صلاحیت از اداره کل تعاون ،کار و رفاه اجتماعی 

استان اقدام نمایند. 
12- در صورتی که شرکت کننده شخص حقوقی باشد و بعنوان برنده مزایده اعلام گردد 
بایستی در زمان انعقاد قرارداد نسبت به معرفی نماینده تام الاختیار خود به صورت کتبی 

که ممهور به مهر و امضا رئیس  اداره و یا مدیر عامل شرکت باشد اقدام نمایند.

نگرانی ها درباره احیای زاینده رود با ممنوعیت انتقال آب برای مصارف غیرشرب؛  

شامل اصفهان نمی شود

 اصفهان به جاذبه های 
 گردشگری فراتر از آثار 
تاریخی نیازمند است؛

وقتی نسخه های 
 قدیمی جواب 

نمی دهد

واکنش تازه رهبر انقلاب درباره جنگ غزه:

دولت غاصب صهیونیستی باید محاکمه شود
جمعی از نخبگان و استعدادهای 
برتر علمی کشور روز گذشته با رهبر 

انقلاب اسلامی دیدار کردند.
گزیده بیانات رهبر معظم انقلاب 
در این دیدار را در ادامه و به نقل از 

»ایرنا« می خوانید:
 در قضیــه فلســطین آنچه 
مقابل چشــم همه دنیاســت 
جنایت نسل کشی رژیم غاصب 

است.
 مسئولین برخی کشورها که در دفاع از رژیم غاصب صهیونیستی صحبت کردند 
اعتراض شان این بوده که چرا فلســطینی ها غیر نظامی ها را کشتند. اولا این حرف 
خلاف واقع است. اینهایی که در شهرک ها هستند همه مسلح هستند. حالا گیریم 
غیرنظامی، چه تعداد کشته شــدند؟ صدبرابر آن را رژیم غاصب از زن و بچه و پیر و 

جوان غیرنظامی می کشد.
 بنابر اطلاعات متعدد ما، سیاست جاری هفته اخیر داخل رژیم صهیونیستی را 
آمریکایی ها دارند تنظیم می کنند؛ آمریکا در جنایات اخیر مسئول است. بمباران ها 
باید فورا متوقف شود.اگر جنایت رژیم صهیونیستی ادامه پیدا کند کسی نمی  تواند 

جلوی مسلمانان و نیرو های مقاومت را بگیرد.
 امروز در قضیه  غزه، این واکنش بر دوش همه  ما وجود دارد. باید واکنش نشان 
بدهیم. عده ای گرسنه اند، عده ای زیر بمباران هستند، عده ای دارند صد تا صد تا به 
شهادت می رسند. عالم، چه عالم دانشــگاه، چه عالم حوزه باید تلاش کند حق را 
بشناسد، در کنار حق بایستد. نگاه کردن بی تفاوت برای عالم و دانشمند جایز نیست.
 بنده چند سال قبل از این در چند جلسه  علمی و دانشگاهی و اینها مطلبی را بیان 
کردم و آن، این بود: گفتم گفته می شود که ما سرعت رشدمان زیاد است اما به این 
مغرور نشویم ما به این غره نشویم که حالا سرعت رشدمان این قدر زیاد است برای 
خاطر اینکه با وجود این سرعت رشــد ما هنوز در دانش عقبیم، ما نسبت به دنیا، 

دنیای علم از لحاظ علمی عقبیم.
 برای ورود به یک فصل تازه ای از تحرک علمی باید خودمان را آماده کنیم، یعنی 
درست است جهش علمی انجام گرفته، حرکت علمی خوب بوده، اما امروز ما احتیاج 

داریم به یک حرکت مبتکرانه از سوی دستگاه های علمی کشور تا عقب نیفتیم.
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راه حل های  بی فایده امتحان پس داده
سناریوی تکراری فصل سرد باز هم پیش روست؟

 ظرفیت های 
صادراتی اصفهان 

تقویت شود

 کنسرت علیرضا 
قربانی ایراد محتوایی 

نداشت؛ مجوزی 
صادر نشد که لغو شود

اصفهان صاحب 
»شهرک بازیافت« 

می شود
7 73
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

چهارشنبه  26  مهر  1402
2  ربیع الثانی  1445

18  اکتبر 2023
 شماره 3929    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

 انتقال آب بین شــش حوضه آبریز داخلی برای مصارف غیرشرب 
ممنوع است. تایید تخصیص آب و اجرای طرح های انتقال آب شرب بین 
حوضه های آبریز و استان ها پس از طی مراحل فنی و تصویب در شورای 
عالی آب با لحاظ نیازهای زیست محیطی طبق استانداردها و حدود مجاز 
مندرج در اسناد و قوانین برای حقابه های مبدأ امکان پذیر است.این بند 
قانونی تبصره ای دارد که بر اساس آن اســتحصال و انتقال آب از دریا و 

دریاچه ها مشمول حکم این بند نمی شود.  

   مناقصه عمومی یک مرحله ای

عبدالرسول امامی- شهردار نجف آباد م الف: 1579856

نوبت دوم

فراخوان آگهی  تجدید مناقصه )نوبت دوم( عملیات خرید، حمل و پخش آسفالت به همراه عملیات زیرسازی شهرداری منطقه پنج نجف آباد

 شهرداری نجف آباد در نظر دارد فراخوان آگهی تجدید مناقصه )نوبت دوم( عملیات خرید، حمل و پخش آســفالت به همراه عملیات زیرسازی منطقه پنج شهرداری 
نجف آباد به شماره سیستمی 2002090286000038  را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.

 کلیه مراحــل برگزاری فراخــوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشــایی پاکت هــا از طریق درگاه ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( به آدرس

 www.setadiran.ir انجام خواهد شد. 
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز 

و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:
- تاریخ انتشار فراخوان: نوبت اول چاپ روز دوشنبه مورخ 1402/07/17 و نوبت دوم چاپ روز چهارشنبه مورخ 1402/07/26 

- مهلت دریافت اسناد فراخوان: تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1402/07/29
- مهلت ارسال پیشنهادات: تا ساعت 19 روز چهارشنبه مورخ 1402/08/10

- زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 15 روز شنبه مورخ 1402/08/13
نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: شرکت کنندگان باید مبلغ 1/870/000/000 ریال را به صورت وجه نقد به حساب سپرده شماره 10/9107470/2 یا شماره شبا 

IR050700001000229107470002 شهرداری نزد بانک رســالت واریز و یا معادل آن ضمانتنامه معتبر بانکی با اعتبار حداقل 3 ماهه از زمان آگهی مناقصه بعنوان ضمانت 

شرکت در مناقصه تهیه و بارگذاری نمایند و سپس اصل ضمانتنامه و یا تاییدیه وصول مبلغ سپرده را قبل از بازگشایی پیشنهادات به واحد امور قراردادهای شهرداری مرکزی 

نجف آباد ارسال نمایند.

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: نجف آباد خیابان امام خمینی)ره(، شهرداری مرکزی کدپستی 14661-85146 تلفن 031-42640041-3 
مشخصات شهرداری: شناسه ملی: 14000277378   کد اقتصادی: 411443717316   شماره ثبت: 0900544 

زاینده رود را دنبال کنید

zayanderoodonline.ir
zayanderoodonline.ir
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 شناسایی ۱۵ بیمار مبتلا به سل در منطقه کاشان
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی کاشان گفت: از ابتدای سال تاکنون، ۱۵ بیمار مبتلا به سل 
در شهرستان های کاشان و آران و بیدگل شناسایی شده و تحت درمان قرار گرفتند  که ۸۷ درصد از 
این افراد دچار سل ریوی و ۱۳ درصد آن خارج ریوی هستند.مهدی دلاوری، در گفت وگو با ایسنا، 
اظهار کرد: ســل یک بیماری عفونی واگیردار بوده که عامل آن باسیل سل است و در سال گذشته 
نیز ۴۸ بیمار مبتلا به سل شناسایی و تحت درمان قرار گرفتند.وی با اشاره به نامگذاری ۲۳ مهرماه 
به عنوان روز جهانی مبارزه با سل، افزود: این میکروب به صورت ذرات ریز در هوا پخش می شوند  
و یک سرفه فرد بیمار می تواند سه هزار ذره عفونی را وارد هوا کند.معاون بهداشت دانشگاه علوم 
پزشکی کاشان، تصریح کرد: افراد دارای سوء تغذیه، مبتلا به ضعف ایمنی، ایدز، دیابت و مصرف 
کنندگان دخانیات بیشتر از دیگر شهروندان در معرض ابتلا به سل هستند و این بیماری می تواند 
تمام اعضای بدن را مبتلا کند، اما بیشترین عضو درگیر ریه ها هســتند که حدود ۸۰ درصد موارد 

سل را تشکیل می دهند.
دلاوری تاکید کرد: سرفه پایدار با مدت زمان بیشــتر از دو هفته شایع ترین نشانه ای است که در 
افراد مشکوک به سل باید بررسی شــود. خلط و یا خلط خونی، کاهش وزن، ضعف، تب و تعریق 
شبانه از دیگر نشــانه های این بیماری اســت.وی گفت: تشخیص بیماری ســل ریوی با انجام 
آزمایش بر روی نمونه خلط افراد مشــکوک و شناســایی ســل خارج ریوی با آزمایش بر روی 
نمونه های گرفته شده از سایر اندام های درگیر بیماری انجام می شود. معاون بهداشت دانشگاه 
علوم پزشکی کاشان،افزود: بیماری سل، با مصرف داروهای موجود قابل درمان است در صورتی 
که بیمار مسلول داروهای تجویز شــده را در مدت دست کم شش ماه به طور کامل استفاده کرده 
و از قطع خودســرانه داروها خودداری کند.وی تصریح کرد: خطر انتقال بیماری از بیمار به فاصله 
دو هفته پس از شروع درمان دارویی از بین می رود،اما درمان ناقص بیماری سل به مراتب بدتر 
از درمان نکردن بیماران است زیرا بیمار تبدیل به فرم مقاوم به درمان شده و در این صورت طول 

دوره درمان به ۱۸ ماه تا دو سال می رسد.
 

رییس بیمارستان شهید بهشتی اردستان:

آنتی بیوتیک ها بر روی بیماری های ویروسی اثر ندارند
رییس بیمارستان شــهید بهشــتی اردســتان گفت: به طور کلی مصرف آنتی بیوتیک ها بر روی 
بیماری های ویروســی مانند آنفلوآنزا و ســرماخوردگی اثر ندارند و حتی می تواند باعث کاهش 
مقاومت بدن در برابر عوامل ویروسی شود.ســید حامد روحانی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
با توجه به شروع فصل ســرما، بیماری های ویروسی که شــایع ترین آن آنفلوآنزاست در جامعه 
شــیوع پیدا می کند. یکی از مکان هایی که باعث سرایت و انتقال بیشــتر این ویروس می شود 

مدارس خواهند بود.
 وی با بیان اینکــه اکنون مراجعه بیمــاران با علائم آنفلوآنــزا افزایش پیدا کرده اســت، افزود: 
 مهم ترین کاری که افراد مبتــلا و مخصوصا دانش آمــوزان باید انجام دهنــد قرنطینه در منزل
  خواهد بود تا زنجیره انتقال قطع شــود.رییس بیمارســتان شهید بهشتی اردســتان استفاده

  از ماسک و مصرف زیاد مایعات گرم مانند سوپ، شیر، شســتن مرتب دست ها، رعایت فاصله 
 با دیگر افــراد را از دیگر مــوارد موثــر در بهبود و پیشــگیری این بیمــاری عنوان کــرد و گفت:

 تزریق واکســن آنفلوآنزا از مواردی خواهد بود که می تواند تا حدود زیادی از ابتلا به این ویروس 
جلوگیری کند.روحانی توصیه کرد: افراد ســالمند و کســانی که بیماری زمینــه ای دارند و دارای 
نقص ایمنی هستند حتما از واکســن آنفلوآنزا استفاده کنند.وی خاطرنشان کرد: گاهی مشاهده 
می شــود افرادی که دچار بیماری می شوند خودســرانه اقدام به مصرف بی رویه آنتی بیوتیک یا 
چرک خشــک کن می کنند که این کار با وجود اینکه اشتباه اســت گاهی باعث تشدید و طولانی 

شدن بیماری خواهد شد.

مدیر آموزش و پرورش تیران و کرون گفت: تکمیل 
و تجهیز نزدیک به ۴۰ مدرسه این شهرستان ۲۰۰۰ 

میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد.
حسین صائبی در گفت وگو با ایســنا با بیان اینکه 
نزدیک به ۴۰ پروژه آموزشی و فرهنگی در دستور 
کار آموزش و پرورش تیران و کرون قرار دارد، اظهار 
کرد: نیمــی از این پروژه ها تا ۵۰ درصد پیشــرفت 
فیزیکی دارد و پیش بینی می شــود تا پایان سال 

تحصیلی امسال به بهره برداری برسد.
وی با بیان اینکه ۲ هــزار میلیارد ریال بودجه برای 
تکمیل آن نیاز اســت، افزود: خیــران و اداره کل 
نوســازی و تجهیز مدارس در احداث و تکمیل آن 

نقش دارند که خیران سهم بیشتری دارند.
مدیر آموزش و پرورش تیران و کرون، ادامه داد: ۱۰ 
پروژه جدید از ابتدای آبان ماه شــروع می شود که 
خیران نقش اصلی را در اجرای این طرح ها دارند.

وی بــا بیان اینکــه ۵۰ واحــد آموزشــی نیازمند 
مقاوم ســازی و یا تخریب و نوســازی هســتند، 
تصریح کرد: در چهار ســال گذشــته جهش خوبی 
برای مقاوم سازی و بهسازی مدارس صورت گرفت 
و بخشی از بحران کمبود محیط آموزشی رفع شد.

صائبی به تجهیزات مدارس نیز اشاره کرد و گفت: 
۸۰ آموزشــگاه نیازمند تجهیزات جدید هستند که 

عمده آن زیر ساختی مثل میز و نیمکت است .

وی با اشاره به فعالیت هنرســتان ها، خاطرنشان 
کرد: تکمیــل و تجهیز این مدارس بــرای کار بهتر 

هنرآموزان در اولویت قرار دارد.
مدیــر آموزش و پــرورش تیران و کــرون، یادآور 
شد: تجهیزات گرمایش و ســرمایش مدارس به 
روزرسانی شده و گرمایش بخاری گازی به حداقل 

رسیده است.

 مدیر آموزش و پرورش تیران و کرون:

۲۰۰۰ میلیارد ریال برای تکمیل مدارس تیران و کرون نیاز است

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کاشــان از تخصیص ۱۶۰ میلیارد ریال اعتبار برای اجرای طرح های آبرسانی در منطقه کامو و چوگان خبر داد.محمدرضا اسدی 
در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: ســاخت مخزن ۱۰۰۰ مترمکعبی آب منطقه کامو و چوگان تاکنون ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است که با بهره برداری از این 
مخزن، سرانه ذخیره آب در این منطقه از میزان استاندارد بالاتر می رود.وی افزود: کامو با ۱۳۰۰ مشترک، یک مخزن ۳۰۰ مترمکعبی دارد که بیش از ۲۰ سال از 
ساخت آن می گذرد و با توجه به وضعیت نامناسب بارندگی و شرایط منابع آبی منطقه وجود یک مخزن ذخیره دیگر الزامی بود.رییس هیئت مدیره شرکت آب و 
فاضلاب کاشان، گفت: ساخت و بهره برداری از مخزن جدید، می تواند در شبکه آبرسانی توازن ایجاد کرده و از افت فشار آب در مواقع قطعی برق و پیک مصرف آب 
جلوگیری کند.وی اظهار کرد: هم زمان با ساخت مخزن یک هزار متر مکعبی که ۲۵ اردیبهشت سال جاری آغاز شد، خط انتقال آب به طول ۴ کیلومتر نیز در حال 
ساخت اســت که برای اجرای این طرح ها ۱۶۰ میلیارد ریال اعتبار پیش بینی شده است.اسدی تصریح کرد: بحران خشکسالی، یکی از اصلی ترین چالش های 
پیش روی منطقه کاشان است و در این شرایط، ساخت مخزن آب و سیستم جمع آوری فاضلاب و بهره برداری از پساب ها در حوزه صنعت و کشاورزی یک ضرورت 
است.کامو و چوگان، در ۷۰ کیلومتری جنوب غربی شهرستان کاشان و  ۱۰۰ کیلومتری اســتان اصفهان واقع شده که از لحاظ تاریخی، طبیعی، فرهنگی، نجوم و 

گردشگری، دارای شاخص های متعدد برای معرفی و شناسایی است. رصدخانه ملی ایران به عنوان سومین رصدخانه بین المللی دنیا، در این شهر قرار دارد.

خبر روز اجرای طرح های آبرسانی در کامو و چوگان با ۱۶۰ میلیارد ریال اعتبار

عکس خبر

فرمانده انتظامی نطنز 
خبر داد:

کشف ۲ تن  چوب 
قاچاق در نطنز

فرمانده انتظامی شهرســتان 
نطنز گفت: بــا تلاش ماموران 
انتظامی دو تن  چوب قاچاق 

در نطنز کشف و ضبط شد.

 صادرات 7۰ میلیون دلار 
کالای غیرنفتی از آران و 

بیدگل
رییس اداره صمت کاشــان ضمن اشــاره به 
صادرات ۷۰میلیون دلار کالای غیرنفتی از آران 
و بیدگل گفت: میلگرد و فولاد بیشترین کالای 

صادراتی از آران و بیدگل است.
امیرعباس شــاکری در گفت وگو بــا خبرنگار 
تسنیم در آران و بیدگل، ضمن اشاره به جزئیات 
صادرات محصــولات غیرنفتی از شهرســتان 
آران و بیدگل اظهار داشــت: حدود ۷۰ میلیون 
دلار کالای غیر نفتی از شهرستان آران و بیدگل 
به خارج از کشور صادر شده است.رییس اداره 
صنعت، معدن و تجارت شهرستان آران و بیدگل 
ضمن اشاره به جزئیات اقلام غیرنفتی صادر 
شده در این شهرستان گفت: میلگرد و فولاد با 
۸۰ درصد و فرش با ۱۵ درصد بیشترین میزان 
صادرات را در شهرســتان آران و بیدگل داشته 

است.
شــاکری تصریح کرد: بیشــترین محصولات 
فولادی و فرش ماشینی آران و بیدگل به مقصد 
کشور هایی از جمله چین، جمهوری آذربایجان، 
افغانستان، پاکســتان، امارات متحده عربی، 
عراق، قطر و گرجستان صادر شده است.رییس 
اداره صنعت، معدن و تجارت شهرستان آران و 
بیدگل در بیان گســتردگی واحدهای تولیدی 
این شهرستان ابراز داشت: افزون بر ۸۰۰ واحد 
تولیدی در آران و بیدگل فعال است که بیشتر 
آن ها در زمینه فرش ماشینی و صنایع وابسته 
فعالیت می کنند.وی با بیان اینکه به واســطه 
شش شهرک صنعتی فعال در شهرستان آران 
و بیدگل، این شهرستان قطب اصلی صنعت در 
کشور است، تاکید کرد: وجود واحد های فعال 
فرش موجب اشتغال مستقیم بیش از ۱۸ هزار 
نیروی کار در این شهرستان و رسیدن درصد نرخ 

بیکاری به حدود صفر شده است.
شــاکری در بیان کیفیت فرش های ماشینی 
تولید شــده در واحدهای تولیدی شهرستان 
آران و بیدگل ابراز داشت: فرش های ماشینی 
آران و بیدگل در رنگ ها و نقش های مختلف با 
کیفیت های متفاوت از ۴۴۰ شانه تا یک هزار 

و ۵۰۰ شانه بافته و در بازار عرضه می شود.

با مسئولان
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فرودگاه کاشان در حال حاضر تنها نام فرودگاه را یدک می کشد و هیچ پروازی ندارد؛

در آستانه فراموشی
 فرودگاه کاشان در شــمال اســتان اصفهان ، به رغم ۲ بار راه اندازی در سال های ۱۳۷۳ و 
۱۳۹۴در حال حاضر تنها نام فرودگاه را یدک  می کشد و هیچ پروازی ندارد.وجود زیرساخت 
های حمل و نقل به عنوان شــاخص اساســی در توســعه هر منطقه ای بوده و از این رو فرودگاه ها نقش 

انکارناپذیری در عصر حاضر در این عرصه ایفا می کنند.
گســترش فرودگاه های کوچک و بزرگ به عنوان راهکاری موثر برای توســعه حمــل و نقل هوایی با هدف 
تسریع در جابه جایی مسافران و کاهش زمان مسافرت در کشورهای مختلف دنیا انجام می شود و در این 
راستا در کشورمان نیز تاکنون چند فرودگاه در شهرهای غیر از مراکز استان ها ایجاد و راه اندازی شده است.

با وجود کوچک بودن این فرودگاه های اقماری، تاثیر آن را می توان در جابه جایی های سریع مسافران و نیز 
امدادرسانی هوایی و مواقع بحرانی به خوبی احساس کرد.فرودگاه کاشان نیز به عنوان یکی از این فرودگاه 
ها که برای برخورداری شهرستان های شمال استان اصفهان از ترانزیت و حمل و نقل مسافری احداث شده، 
هم اکنون در آستانه ۲۹ ســالگی خاموش تر از هر زمان دیگری بوده و زمین این فرودگاه در حسرت فرود و 
پرواز هواپیماهاست.پروازهای این فرودگاه چند بار به شکل مقطعی برقرار شــده؛ اما بعد از مدتی به بهانه 
های مختلف از جمله عدم استقبال مسافران تعطیل شده و همین موضوع موجب سردرگمی مردم منطقه 

و شرکت های هواپیمایی شده است.
مرداد ماه سال گذشــته و بعد ازچندین بار وقفه آخرین پرواز این فرودگاه از کاشان به مشهد مقدس انجام 

شد و از آن تاریخ به بعد دیگر هیچ پروازی در فرودگاه کاشان انجام نشده است.

تضمین پر شدن صندلی، شرط شرکت های هواپیمایی برای برقراری پرواز از کاشان
مدیر فرودگاه کاشــان در خصوص دلیــل عدم انجام پروازها از این شهرســتان گفت: فرودگاه کاشــان در 
حال حاضر هیچ مشــکلی ندارد و آماده ارائه خدمات به شــرکت های هواپیمایی متقاضی برقراری پرواز 
است،شــرکت های هواپیمایی برای برقراری پرواز از فرودگاه کاشــان تضمین صندلی می خواهند و ارائه 
این تضمین، بار مالی دارد.محمدســامان عمرانی افزود: با توجه به اینکه شرکت های هواپیمایی متعلق به 
بخش خصوصی هســتند، برقراری پرواز برای آنها باید صرفه اقتصادی داشته باشد،باید بخش خصوصی 
گردشگری در این خصوص ورود کند و آژانس های هواپیمایی که زیرمجموعه این بخش هستند، پروازهای 

چارتر انجام دهند.

کاشان نیازمند هواپیما با ظرفیت محدود است
وی اظهارکرد:کاشان نیازمند هواپیماهایی با ظرفیت محدود است تا بتواند در طول سال پرواز داشته باشد، 
هواپیماهایی با ظرفیت بیشتر از ۱۰۰ مسافر در فرودگاه کاشان صرفه اقتصادی برای شرکت ها ندارند چراکه 

ظرفیت این نوع هواپیماها در طول سال پر نمی شود.
مدیر فرودگاه کاشان در ادامه بیان کرد: فرودگاه کاشــان برای برقراری پرواز در طول سال و در هر ساعت از 
شبانه روز آماده است، برای برقراری پروازها باید مسئولان کاشان و اســتان اصفهان پای کار آمده و برنامه 

ریزی برای تامین مسافر هوایی داشته باشند.
عمرانی گفت: شرکت های دارای هواپیمای کوچک باید برای برقراری پرواز از فرودگاه کاشان ترغیب شوند و 

این نیازمند برنامه ریزی مسئولان و ورود بخش های مختلف از جمله گردشگری خصوصی است.
وی تصریح کرد: در حال حاضر با چند شــرکت هواپیمایی مذاکراتی برای احیای پروازها از فرودگاه کاشان 

انجام شده و امیدواریم در آینده ای نزدیک با همکاری مسئولان اســتانی و شهرستانی پروازها از فرودگاه 
کاشان برقرار شود.مدیر فرودگاه کاشان بیان کرد: این فرودگاه سال ۱۳۷۳ تاسیس شد و در قسمت جنوب 
شرقی کاشان و بیرون از شهر در زمینی به مساحت ۸۰۰ هکتار قرار دارد، در همان سال احداث این فرودگاه 

شروع  و باندی به طول ۲ هزارو ۷۰۰ متر و با عرض ۴۵ متر ساخته شد.
وی اظهار کرد: تا قبل از سال ۱۳۹۵ پرواز های این فرودگاه مســافری نبود؛ اما از سال ۱۳۹۵ تاکنون ۷۴۴ 
سورتی پرواز،۹۱ هزارو ۸۱۲ مسافر را به مقاصد مشــهد و کیش جابجا کرده است و ضریب اشغال صندلی 
طی این مدت همواره بالای ۹۰ درصد بوده و اســتقبال بسیار خوبی از این فرودگاه در زمان برقراری پرواز ها 

شده است.

تاسیس یک شرکت هواپیمایی بومی در کاشان ضروری است
مدیر فرودگاه کاشان بیان کرد:برای شهرستان کاشان تاسیس یک شرکت هواپیمایی بومی با سرمایه گذاری 
بخش خصوصی و حمایت بخش دولتــی با توجه به مولفه های پررنگ این منطقه در حوزه گردشــگری و 

صنعت و همچنین ظرفیت بالای این شهرستان در مسیر عتبات عالیات ضرورت دارد.

فرودگاه کاشان در صادرات و واردات کالا نقش کلیدی دارد
عمرانی گفت: فرودگاه کاشــان به دلیل وجود ظرفیت هــای بالای صنعتی، تولیدی و گردشــگری در این 
شهرستان یکی از اساسی ترین مولفه های پیشرفت محسوب شده و با راه اندازی پروازهای باری و استفاده 
از ظرفیت بندر خشک در کاشــان، فرودگاه در آینده ای نزدیک می تواند نقشی کلیدی در توسعه واردات و 

صادرات در سطح منطقه ایفا کند.وی افزود: به دلیل ظرفیت بالای مسافرین عتبات عالیات و حج عمره در 
کاشان که این شهرستان از محدود شهرستان های دارای سازمان حج و زیارت مستقل و با سهمیه ای قابل 
توجه در سطح کشور اســت،فرودگاه کاشان می تواند با آماده سازی زیرســاخت ها و اخذ مجوز مرزهوایی 
میزبان پروازهای اعتاب مقدســه بوده و نقش خود را در خدمت به مردم دارالمومنین کاشــان و شهرهای 
همجوار به خوبی ایفا کند.وی اظهارکرد: فرودگاه کاشان در صورت فعال شدن مجدد پروازها، خدمات خود 
را به بسیاری از شــهرهای اطراف ازجمله آران و بیدگل، قم، نطنز، اردســتان، گلپایگان، دلیجان، محلات و 

نراق ارائه می کند.

فقدان ارتباط هوایی از مهم ترین مشکلات فعالان اقتصادی کاشان
مسئول اجرایی منطقه ویژه اقتصادی در شهرستان کاشان با ابراز نارضایتی از نبود پرواز به رغم وجود فرودگاه 
در کاشان به خبرنگار ایرنا گفت: فقدان ارتباط هوایی کاشان با دیگر مناطق کشور از مشکلات فعالان اقتصادی 
منطقه است، این منطقه باوجود این که یک شهر مهم گردشگری است، اما فرودگاه آن حتی برای برقراری 

پرواز برای رفع نیازهای اقتصادی مردم و به خصوص تجار و بازاریان فعال نیست.
مهدی محســنی افزود:در حال حاضر اگر  تولیدکننده و ســرمایه گذار هر چند وقت یک بــار باید به یکی از 
شهرستان های کشور سفر کند که به دلیل بالا رفتن هزینه های رفت و برگشت مجبور به افزایش قیمت می 

شود و در نهایت هم سرمایه گذار و هم مردم متضرر می شوند.
وی اظهار کرد:فرودگاه از زیربناهای مهم برای سرمایه گذار است و فقدان آن یعنی سختی عبور و مرور برای 
فعال اقتصادی ،به عنوان مثال فردی که از مشــهد بخواهد وارد کاشان شــود باید یک روز زمان بگذارد تا به 

مقصد برسد و به همین دلیل از انجام سرمایه گذاری صرف نظر می کند.
مسئول اجرایی منطقه ویژه اقتصادی در شهرستان کاشــان بیان کرد:شهر کاشان باقدمتی هزاران ساله، از 
 دیرباز یکی از مناطق تاریخی،گردشــگری و از قطب های تمدن و علم در ایران بوده و باید در جایگاه شــهر

 بین المللی قرار گیرد؛ اما در این حوزه هم اقدام خاصی انجام نشده است.

برقراری پرواز از کاشان به عتبات عالیات نیازمند دریافت مصوبه مرز هوایی بین المللی است
مدیر حج و زیارت کاشــان هم گفت: فرودگاه کاشــان مرز هوایی بین المللی ندارد و برای انجام پرواز ها از 
کاشــان به عتبات عالیات این مصوبه باید توســط هیئت دولت در خصوص فرودگاه کاشان تصویب شود.
حمیدرضا بهروزی فر افزود:ما مشــکلی برای برقراری پروازهای کاشــان_نجف یا کاشان_بغداد نداریم و 
درصورت رفع این مشکل می توانیم هر هفته ۲ پرواز به مقصد های یادشده داشته باشیم؛ اما مشکل مربوط 
به مجوزی است که باید از طرف مسئولان مربوط ارائه شود تا فرودگاه کاشان فرودگاهی بین المللی شده و 
برای انجام سفرهای پروازی به عتبات مشکلی نداشته باشیم،در حال حاضر تنها فرودگاه های مراکز استان 
ها دارای مرز بین المللی هســتند.وی تصریح کرد: در حال حاضر پروازهای حج و عتبات عالیات کاشان از 
فرودگاه امام خمینی)ره( انجام می شــود،باتوجه به گرانی هزینه بلیت پرواز عتبات استقبال از پروازهای 
هوایی نسبت به گذشته کاهش یافته است.وی اظهار کرد: اگر فرودگاه کاشان و پروازهای خارجی به عتبات 
عالیات و حج و زیارت برقرار شود موجب تسهیل ســفرهای زیارتی و آرامش خاطر بیشتر مسافران کاشانی 
می شود. شهرســتان کاشــان با جمعیت افزون بر ۳۶۴ هزار نفر در فاصله نزدیک به ۲۰۰ کیلومتری شمال 

اصفهان قرار دارد.

2استان



 مجری پروژه های روکش آسفالت راه های شریانی 
اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان از 
آغاز عملیات ارتقای کیفی رویه آسفالتی ۶۰۰ کیلومتر 
از راه های شــریانی اســتان اصفهان خبر داد.احمد 
صفری محمدی گفت: ۱۱ درصد از سهم خرابی شدید 
رویه آسفالتی راه های شریانی معادل یک هزار و ۱۶۰ 
کیلومتر به اصفهان تعلق گرفته و این استان رتبه اول 
کشور را در این زمینه دارد.مجری پروژه های روکش 
آسفالت راه های شریانی اداره کل راهداری اصفهان 
ادامه داد: برنامه ریزی لازم برای اجرای طرح های لکه 

گیری و روکش آسفالت گرم در مقاطع دارای خرابی 
شــدید و اولویت دار در جاده های اصفهان- شهرضا 
به طرف آبــاده، اردکان نایین- اردستان-کاشــان، 
اصفهان- میمه به طرف دلیجــان، مبارکه- بروجن، 
شــهرضا- گلشــن- دهاقان، مبارکه- طالخونچه- 
شهرضا، زرین شهر- شهرکرد، فولادشهر- نجف آباد 
و مسیر نایین- انارک انجام شده است و امیدواریم با 
تامین به موقع و کافی اعتبارات مورد نیاز در موعد مقرر 
اجرا شود.وی با اشــاره به اینکه بهسازی و آسفالت 
مسیر مبارکه - بروجن به طول ۴۵ کیلومتر با استفاده 
از آســفالت ترکیبی گرم و »SMA « مورد نیاز است، 
گفت: اســتفاده از فناوری های جدید تولید آسفالت 
در این پــروژه از جمله آســفالت SMA برای تحمل 
بار سنگین عبوری از این محور موجب افزایش عمر 

و بهبود کیفیت روسازی رویه آسفالتی خواهد شد.
صفری محمــدی با بیــان اینکه نگهــداری راه های 
شریانی به عنوان ســرمایه ملی و خط قرمز راهداری 
اســت، افزود: جاده سمیرم-شهرضا و طالخونچه- 
شــهرضا به طول ۱۰۰ کیلومتر نیــز، در صورت تامین 
اعتبار در دســتور کار این اداره کل قرار دارد.وی گفت: 
عملیات بهســازی جاده شــهرضا- آباده حدفاصل 
تقاطع شــاهزاده علی اکبر به شــهرضا، مسیر زرین 
شهر- شهرکرد، فولادشهر- نجف آباد- تیران، جاده 
قدیم قم- کاشــان، کمربندی شــرق اصفهــان، راه 
اصفهان- ناییــن- انارک نیز در دســتور کار اداره کل 
راهداری و حمل ونقــل جاده ای اصفهــان قرار دارد 
و امیدواریم هر چه ســریع تر بتوانیم آســفالت این 

مسیرهابه اتمام برسانیم.

  آغاز عملیات ارتقای کیفی رویه آسفالتی ۶۰۰ کیلومتر
 راه  شریانی اصفهان

خبر روز

پس از ۶ سال وقفه انجام می شود؛

 برگزاری نمایشگاه های تخصصی »آسانسور و بالابر و درب
 و پنجره « در اصفهان

محل برگزاری نمایشگاه اســتان اصفهان برای برگزاری دو رویداد در کنار برپایی نمایشگاه های 
تخصصی آسانسور، پله های برقی و بالابرها و درب و پنجره پس از ۶ سال وقفه آماده می شود.

به گزارش بازار، آخریــن دوره برگزاری 
این عناوین نمایشگاهی به ۶ سال قبل 
در محــل برگزاری نمایشــگاه اصفهان 
واقع در پل شهرســتان باز می گردد که 
با شــیوع بیماری کرونا و جــا به جایی 
محل برگــزاری نمایشــگاه اصفهان به 
سایت جدید این مهم برای شش سال 

متوقف ماند.
نمایشــگاه های تخصصی آسانســور، 
پله های برقی و بالابرها و درب و پنجره 
در اواخر دهه ۸۰ در اســتان اصفهان از 
نمایشگاه جامع ســاختمان مجزا شد و تحت عنوان های مستقل شــکل گرفت و به جهت وجود 
نمایندگی ســندیکای آسانســور و پله برقی در اســتان اصفهان به عنوان معدود استانی که این 
نمایندگی حضور دارد، استان اصفهان همواره در این شاخه حرفی برای گفتن داشته است.امسال 
نیز در تاریخ ۲۶ الی ۲۹ مهر ماه حدود ۷۰ مجموعه و شــرکت فعال در زمینه قطعات آسانســور ، 
لولایی کابین آسانســور ، موتو و تجهیزات برقی آسانسور،  درب، تابلو، موتور و گیربکس آسانسور 
و دربازکن های کرکره ای، درب ضد سرقت، درب های باغی و تزیینی، پروفیل های آلومینیوم و 
صنایع وابســته، درب و پنجره آلومینیومی، درب های اتوماتیک و اتحادیه و سندیکای تخصصی 

حضور خواهند داشت.
همچنین رویدادهای جانبی این نمایشگاه که توسط مرکز آموزش بازرگانی استان اصفهان طراحی 
و اجرا خواهد شد، شامل گردهمایی اعضای سندیکای آسانسور و پله برقی استان اصفهان در روز 
پنجشنبه مورخ ۲۷ مهر ماه و همایش آموزشــی نصب محصولات توربوسل در روز جمعه مورخ 

۲۸ مهر ماه است.

مشارکت ۱۵ درصدی در زمینه تکنولوژی ساختمان
موضوع تکنولوژی ساختمان یکی دیگر از موضوعاتی اســت که در نمایشگاه پیش رو ۱۵ درصد 
مشارکت کنندگان را به خود اختصاص داده و انتظار می رود در سال های آتی این موضوع علاوه 
بر افزودن به جنبه تخصصی نمایشــگاه از نظر تعداد مشــارکت کنندگان نیز رشــد قابل توجهی 

داشته باشد.
این سه رویداد در فضای ۴۵۰۰ متر مربع در محل دائمی برگزاری نمایشگاه های استان اصفهان 
در ســاعت بازدید ۱۵ الی ۲۱ میزبان عموم علاقه مندان و متخصصان امر خواهد بود.رویدادهای 
جانبی این نمایشگاه که توسط مرکز آموزش بازرگانی استان اصفهان طراحی و اجرا خواهد شد، 
شامل گردهمایی اعضای سندیکای آسانسور و پله برقی اســتان اصفهان در روز پنجشنبه مورخ 
۲۷ مهر ماه و همایش آموزشی نصب محصولات توربوسل در روز جمعه مورخ ۲۸ مهر ماه است.

موضوع تکنولوژی ساختمان یکی دیگر از موضوعاتی اســت که در نمایشگاه پیش رو ۱۵ درصد 
مشارکت کنندگان را به خود اختصاص داده و انتظار می رود در سال های آتی این موضوع علاوه 
بر افزودن به جنبه تخصصی نمایشگاه از نظر تعداد مشارکت کنندگان نیز رشد قابل توجهی داشته 
باشد.این ســه رویداد در فضای ۴۵۰۰ متر مربع در محل دائمی برگزاری نمایشگاه های استان 

اصفهان در ساعت بازدید ۱۵ الی ۲۱ میزبان عموم علاقه مندان و متخصصان امر خواهد بود.

کافه اقتصاد

 رییس اتاق بازرگانی اصفهان گفت:فعالان اقتصادی اصفهان حرف های زیادی برای گفتن دارند و باید با کاهش چالش های تولید، از این ظرفیت برای تقویت صادرات و 
تبدیل اصفهان به استان ارزآور استفاده کنیم.امیر کشانی در گفت و گو با خبرنگار بازار، با اشاره به ظرفیت بالای استان اصفهان در زمینه صادرات اظهار کرد: فعالان اقتصادی 
استان اصفهان در زمینه محصولات مختلف امکان صادرات دارند و تنها نیازمند حمایت در این راستا هستند.وی با بیان اینکه تولیدکنندگان اصفهانی در شرایط سخت 
تحریم و دوران کرونا از کار و تلاش دست نکشیدند، افزود: بسیاری فعالان اقتصادی اصفهان با هر شرایط سختی کنار آمده اند و در تابستان که با کمبود انرژی و کم شدن 
تولید در برخی کارخانه جا روبرو بودیم نیز برای افزایش تولید در فصل های بعدی برنامه ریزی کردند تا میزان تولید انها در سال کاهش پیدا نکند.رییس اتاق بازرگانی 
اصفهان با اشاره به اینکه اگر چالش ها و مشکلات تولید کم شود، فعالان اقتصادی اصفهان در دنیا حرف های زیادی برای گفتن دارند، تاکید کرد: باید از این ظرفیت برای 
افزایش صادرات در استان و تبدیل آن به یک استان ازآور استفاده کنیم.وی با بیان اینکه استان اصفهان رتبه نخست در زمینه تعدادمعادن را دارد و در زمینه صنعت سنگ 
نیز پیشرو است، گفت: یکی از مشکلات اساسی شاغلان در بخش صنعت فرسودگی ماشین آلات به ویژه در بخش معادن است که باید این مشکل را رفع کنیم.کشانی 

تصریح کرد: به گفته فعالان این صنعت صادرات محصول خام و نبود برندسازی و بازاریابی از چالش های حوزه معدن است.

 ظرفیت های صادراتی اصفهان تقویت شود

برداشت توتون در 
گلستان

با آغاز فصل پاییز محصــول توتون از 
دوهزار هکتار زمین های کشــاورزی 
در استان گلستان برداشت می شود. 
کشــاورزان در هوای سرد صبحگاهی 
پیش از تابش شدید نور خورشید کار 
خود را در این زمین هــا آغاز می کنند، 
برگ های توتون را طی چندین مرحله 
به نوبت از پایین گیاه برداشت می کنند 
و بلافاصله برای خشک کردن محصول 

به گرم خانه ها می برند. 

عکس خبر

 دبیر انجمن تایرسازان:
قیمت لاستیک در بازار 

کاهش پیدا می کند
دبیر انجمن تایرسازان گفت: افزایش قیمت 
۲۰ درصدی لاســتیک برای مصرف کنندگان 
واقعی کاهش قیمــت را به دنبــال خواهد 
داشت. مصطفی تنها در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا، با اشاره به افزایش قیمت ۲۰ درصدی 
لاســتیک اظهار کرد: ایــن افزایش قیمت 
نه تنها منجر بــه افزایش قیمــت تایر برای 
مصرف کنندگان نمی شود، بلکه کاهش قیمت 
برای مصرف کنندگان واقعــی را نیز به دنبال 
خواهد داشــت و تاثیرات مثبتــی در بازار به 
دنبال دارد.وی با بیــان اینکه در حال حاضر 
قیمت یک جفت تایر پراید یک میلیون و ۳۰۰ 
هزار تومان است که قیمت فروش آن در بازار 
برای مصرف کننده به حدود ۳ تا ۳.۵ میلیون 
تومان می رسد، افزود: با اعمال افزایش ۲۰ 
درصدی قیمت همان یــک جفت تایر پراید 

یک میلیون و ۵۰۰ هزار تومان می شود.
تنهــا با بیــان اینکــه قیمت گــذاری جدید 
قابل مقایســه با قیمت فعلی تایــر در بازار 
نیســت، افزود: با این وجــود، افزایش ۲۰ 
درصدی قیمت ها منجر می شــود کارخانه ها 
از زیان دهی خارج شوند، هرچند که همچنان 
به ســود مصــوب نخواهند رســید، اما این 
قیمت گذاری جدید با توجه به تغییرات نرخ 
ارز انجام شد که باعث می شود کارخانه ها از 
زیان دهی خارج و با توان بیشتری تولیدات 
خود را ادامه دهند.وی تاکید کرد: در صورت 
اجرای وعده هــای داده شــده در خصوص 
تامین ارز مورد نیاز، تولیدکنندگان تایر قادرند 
ظرفیت تولید و عرضه آن بــه بازار را افزایش 
دهند که این موضوع کاهــش قیمت تایر و 
در پی آن کاهش قیمت ها در بازار را به دنبال 
دارد.دبیر انجمن تایرسازان در ارتباط با واردات 
تایر گفت: در حال حاضر واردات تایر نیز داریم 
و در جلسات روزهای گذشته تسهیلاتی برای 
واردات به لحاظ ارزی و مسائل گمرکی در نظر 
گرفته شــد تا واردکنندگان بتوانند با شتاب 
بیشــتری تایر وارد کنند و جو حاکم بر بازار 

شکسته شود.
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نگرانی ها درباره احیای زاینده رود با ممنوعیت انتقال آب برای مصارف غیرشرب؛

شامل اصفهان نمی شود
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی نوبت صبح دوشنبه هفدهم مهرماه و در  

جریان ادامه بررسی گزارش کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه، بند »ح« ماده ۴۰ 
لایحه برنامه را به تصویب رساندند که بر اساس آن انتقال آب بین شش حوضه آبریز داخلی 
برای مصارف غیرشرب ممنوع است.بر اساس بند )ح(، انتقال آب بین شش حوضه آبریز داخلی برای مصارف 
غیرشرب ممنوع است. تایید تخصیص آب و اجرای طرح های انتقال آب شرب بین حوضه های آبریز و استان ها 
پس از طی مراحل فنی و تصویب در شورای عالی آب با لحاظ نیازهای زیست محیطی طبق استانداردها و حدود 

مجاز مندرج در اسناد و قوانین برای حقابه های مبدأ امکان پذیر است.
این بند قانونی تبصره ای دارد که بر اساس آن اســتحصال و انتقال آب از دریا و دریاچه ها مشمول حکم این بند 
نمی شود.تصویب این ماده در برنامه هفتم توسعه نگرانی هایی را در خصوص تامین آب شرب در حوضه آبریز 
زاینده رود ایجاد کرده است، چرا که حوضه آبریز زاینده رود در سال های گذشته، با اجرای طرح های انتقال آب بدون 
تامین منابع جایگزین دستخوش تغییراتی شده و بسیاری معتقدند وضعیت کنونی زاینده رود و فقدان جریان 
دائمی در آن نتیجه این گونه تصمیمات در دهه های گذشته است و راه حل آن نیز فعال شدن طرح های انتقال آب 

طبق مصوبات قانونی است که برای جبران ناپایداری های ایجاد شده در حوضه آبریز زاینده رود است.

ممنوعیت انتقال آب بین حوضه ای عطف به ماسبق نمی شود
مهدی طغیانی، سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی به خبرنگار ایمنا، می گوید: ناپایداری هایی 
با بارگذاری ها و انتقال آب های پیشین ایجاد شده که بر اساس تابلوی منابع و مصارف و مصوبات شورای عالی آب، 
برای رفع آنها پروژه هایی تعریف شده که با درصد پیشرفت متفاوت همراه است، این ناپایداری که با بارگذاری های 
پیشین رخ داده است باید جبران شــود، طرح های انتقال قبلی برای جبران آن ناپایداری هاست و همه مصوبه 

قانونی دارند.
وی اضافه می کند: ما به دلایل مختلف با این طرح مخالــف بودیم، اما رییس مجلس اعلام کرد که این مصوبه 
عطف به ماسبق نشده است و شامل پروژه های پیشین نیست و فقط پروژه های جدید را که در برنامه های بودجه 

تعریف می شود، در بر می گیرد.

پروژه های پیشین برای جبران بارگذاری های اضافه بر آب شرب بوده است
سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اســلامی می گوید: باید توجه داشت در این مصوبه انتقال بین 
حوضه ای برای شرب جدا شده اســت، این در حالی اســت که بســیاری از پروژه های انتقال آب برای جبران 
بارگذاری هایی است که بر شرب انجام شده، طرح جنوب استان یا خرسان برای جبران شرب تعریف شده است 

که به دنبال استثنا کردن این طرح ها هستیم.
طغیانی اضافه می کند: برای رفع بخش زیادی از مشکلات فعلی زاینده رود نباید به دنبال راهکارهایی همچون 
انتقال آب باشــیم، کنترل برداشت ها در بالادست، ســاماندهی رودخانه، تعریف دقیق حقابه ها و شفافیت در 
برداشت ها از جمله سیاست هایی است که اگر همراه با جبران کسری حوضه از محل طرح های انتقال آب پیشین 

از جمله کوهرنگ ۳ و بهشت آباد اجرایی شود، مشکلات حوضه زاینده رود حل خواهد شد.

با این مصوبه احیای زاینده رود منتفی نمی شود
وی تصریح می کند: نباید این برداشت شود که با این مصوبه احیای زاینده رود منتفی است، طرح های زاینده رود 

از قبل وجود داشته و این مصوبه مشمول ماسبق نمی شود، همچنین برخی از این طرح ها جبران شرب است. ما 
طرح های جبران شرب دیگری نیز همچون جبران شرب شمال استان از محل سرشاخه های دز را داریم که هنوز 
اجرایی نشده و این مصوبه شامل آن ها نمی شود.سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس خاطرنشان می کند: با 
دو نوع برداشت غیرمجاز در حوضه آبریز زاینده رود مواجهیم، از برداشت ها و بارگذاری های قبل از سد هیچ برآوردی 
نداریم، همچنین بین سد زاینده رود و چم آسمان نیز برداشت غیرمجاز وجود دارد که فقط در بخشی از مسیر کنتور 

هوشمند نصب شده است و آمار موجود دقیق نیست.

به برخی مناطق اصفهان با تانکر آبرسانی می شود
محمدتقی نقدعلی، نماینده مردم خمینی شهر در مجلس در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشاره به تصویب ماده ۴۰ 
لایحه برنامه هفتم توسعه، مبنی بر اقداماتی در خصوص حفظ منابع آبی و جلوگیری از اضافه برداشت از این منابع 
اظهار کرد: این بخش از لایحه برنامه هفتم احکام متعددی داشت که طی چند روز گذشته بعضی از این احکام 
به دلیل ابهام ارجاع شده است.وی با بیان اینکه ملزم کردن وزارت نیرو برای آب شیرین کن یکی از مصوبات روز 

گذشته مجلس بود، افزود: عمده طرح های مرتبط با انتقال آب در اصفهان فقط برای آب شرب است.
نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه در استان اصفهان برای ۱۴ شهر مشکل آب 
شرب وجود دارد، اضافه می کند: این مشکلات بر دو قســم است؛ در برخی مناطق با افت فشار آب مواجهیم که 
غیرقابل تحمل است و در برخی مناطق لازم است با تانکر آب رسانی انجام شود که این مورد حتی در برخی مناطق 

شهر اصفهان و شهرستان های همجوار نیز مشهود است.
نقدعلی تصریح می کند: با توجه به کمبود آب شرب، در سال های گذشته به حقابه کشاورزان و حقابه داران تعرض 
شده است، امروز آب اصفهان از حقابه کشاورزان تامین می شــود، از این رو طبق مصوبه جدید که به ممنوعیت 
انتقال آب برای مصارف غیرشرب اشاره دارد، وزارت نیرو حق تعرض جدید و استمرار تعرض به حقابه کشاورزان را 
نخواهد داشت.وی ادامه می دهد: این بند مصوب شامل طرح های انتقال آب استان اصفهان نمی شود زیرا همه 
این تعرضات شــامل طرح هایی که برای بارگذاری جمعیتی بوده و طرح هایی که آب را برای شرب سایر مناطق 
انتقال داده است، منجر به کمبود آب شرب در استان اصفهان شده و ما امروز برای تامین آب شرب نیاز به انتقال آب 
داریم.وی با اشاره به برداشت آب در بالادست استان گفت: دولت مدعی است با کنترل های هوشمند برداشت های 
بالادست را کنترل می کند، اما مسئله اصلی ما اصل این تخصیص هاست که خلاف شرع بوده و بدون تامین منابع 
جدید، حقابه های جدیدی از محل حوضه آبریز زاینده رود تخصیص داده شده است و به طور قطع باید نسبت به 

این موضوع اقدام قضایی و نظارتی انجام دهیم.

طرح های انتقال آب اصفهان شامل مصوبه برنامه هفتم نیست
وی با تاکید بر اینکه در اصل تخصیصات که تعرض به حقابه کشــاورزان است، اعتراض داریم، می گوید: رییس 
سازمان برنامه و بودجه در تبیین بند پیشنهادی لایحه برنامه هفتم توسعه، درباره انتقال آب بین شش حوضه 
آبریز داخلی برای مصارف غیرشرب، به صراحت اعلام کرد که این بند شامل حال طرح هایی که پیش از این شروع 

شده است، نمی شود.
نماینده مردم خمینی شهر در مجلس تصریح می کند: بنابراین از دو جهت طرح های انتقال آب در استان اصفهان 
شامل این مصوبه نیســت زیرا علاوه بر اینکه این طرح ها پیش از این آغاز شده است؛ به طور اساسی طرح های 
اصفهان برای انتقال آب شرب بوده و شامل این ماده قانونی نیست.نقدعلی خاطرنشان کرد: طرح های آبی در 

استان ما به دلیل اینکه به طور عمده مربوط به آب شرب است، اجرا شده است و جدید نیست؛ علاوه بر آن منظور 
سخنگوی دولت آب شرب است که شامل این ممنوعیت نمی شود.

مصوبه 4۰ برنامه هفتم توسعه به ضرر برخی استان هاست
حسینعلی حاجی دلیگانی، عضو کمیسیون حقوقی مجلس شورای اسلامی نیز در همین رابطه به خبرنگار ایمنا، 
می گوید: جلسه مجمع نمایندگان اصفهان با حضور هفت نفر از نمایندگان حاضر برگزار شد و تلاش شد نمایندگان 
دیگر استان هایی که از این موضوع آسیب می بینند را همراه کنیم، اما این ماده تنها با سه رای اختلاف مصوب شد؛ 

این مصوبه در حالی رای آورد که به ضرر برخی استان ها همچون اصفهان است.
عضو کمیسیون حقوقی مجلس شورای اسلامی اضافه می کند: البته ما اعتقاد داریم شورای نگهبان با بررسی 
دقیق می تواند آن را مغایر اصول متعددی بداند، چون آب از انفال بوده و در اختیار ولی فقیه است و ما نمی توانیم 
در اختیارات ولی فقیه محدودسازی کنیم و قانون گذاری نباید به نحوی باشد که این محدودسازی اعمال شود.

وی با تاکید بر اینکه لازم است شورای نگهبان بر انفال بودن آب دقت کند، تاکید می کند: در همین رابطه با همکاران 
هماهنگی های لازم صورت گرفته است که همین استدلال را به شورای نگهبان انتقال دهیم.

حاجی دلیگانی ادامه می دهد: در این بند آمده که انتقال آب به جز آب شرب از هر حوضه آبریز به دیگر حوضه ها 
در طول برنامه هفتم توسعه ممنوعیت دارد که از ابهامات زیادی برخوردار است و این سوالات مطرح است که اگر 
دریاچه ارومیه به آب نیاز دارد آیا نباید از حوضه دیگری منتقل شــود؟ یا اگر تالاب گاوخونی یا تالاب های دیگر 

خشک است نباید از حوضه دیگری به آن ها آب منتقل شود؟
وی اضافه می کند: پس نمی توان گفت که در نقطه ای از کشور انتقال آب برای احیای دریاچه ها و تالاب ها منتقل 
شود و در نقاط دیگر این کار انجام نشود.عضو کمیســیون حقوقی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه در حال 
حاضر پروژه بهشت آباد بر زمین مانده و سد تونل سوم هنوز ساخته نشده است، تصریح می کند: هرچند این ماده 
مربوط به پروژه هایی است که از این به بعد آغاز می شوند، اما با این شرایط به نوعی محدودیت ایجاد خواهد شد.

جلوگیری از روندهای نادرست پیشین اقدامی است که هر زمانی انجام شود می تواند مخاطرات پیش آمده از 
گذشته را کاهش داده و مانع ایجاد مخاطرات جدید بر حوضه های آبریز کشور شود، البته در این بین باید در نظر 
داشت، در برخی از حوضه های آبریز همچون زاینده رود که پیش از این با انتقال آب و بارگذاری های جدید آسیب 
فراوانی دیده است، اجرای پروژه های پیشین برای جبران این آسیب ها ضروری است و آن طور که مجلس عنوان 

کرد نیز این مصوبه برای پروژه های آینده به تصویب رسیده است.
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 اصفهان به جاذبه های گردشگری فراتر از آثار تاریخی نیازمند است؛

وقتی نسخه های قدیمی جواب نمی دهد

اصفهان با ظرفیت بالایی کــه در زمینه های مختلــف دارد برای احیای 
صنعت گردشــگری خود باید به جاذبه هایی فراتــر جاذبه های تاریخی 

کنونی خود فکر کند.
به گزارش صاحــب نیوز؛ یکــی از مهم تریــن و برترین صنایــع امروز 
دنیا، صنعت گردشــگری است. گردشــگری چندین دهه است در بین 
پول سازترین صنایع دنیا جا خوش کرده هر چند شیوه و روش آن تغییر 

کرده و به عبارت بهتر دچار تحولاتی شده است.
گردشگران عموما برای بازدید از یک جاذبه به نقاط مختلف دنیا گردش 
می کنند. این جاذبه می تواند یک مجموعه آثار تاریخی باشد مانند موزه 
لوور فرانســه، می تواند مردمی با ویژگی های خاص و با آداب و رســوم 
خاص باشــد مانند روســتای ابیانه ایران، می تواند یک مکان مذهبی 
زیارتی باشد مانند شهر کربلا در عراق، می تواند یک محل تفریحی باشد 
مانند سواحل دریای خزر در ایران و یا می تواند سازه ای خاص باشد مانند 

برج پیزای ایتالیا.
البته تعاریف دیگری نیز امروز در علم گردشگری مطرح می شود مانند 
گردشــگری درمانی که به ســفرهایی که برای مراجعه به مراکز درمانی 
برای درمان یک بیماری اطلاق می شــود و یا گردشــگری اقتصادی که 
به سفرهای کاری ارتباط پیدا می کند.جاذبه های تاریخی دنیا همچون 
عجایب هفتگانه جهان همچون دیوار چین و باغ های معلق بابل، اهرام 
ثلاثه مصر، برج ایفل، آمفی تئاتر فلاوین رم، آتشکده تاریخی یزد، میدان 
امام)ره( اصفهان و از این قبیل تا حدود 20 الی 30 سال پیش بسیار مورد 
استقبال گردشگران بودند و تقریبا می توان گفت جزو  اولین انتخاب های 

گردشگران جهان قرار می گرفتند.
همان زمان که میدان امام خمینی)ره( اصفهان پر از گردشگر خارجی بود 
و هر جای شهر سر می زدیم از امارت عالی قاپو گرفته تا کاخ چهلستون و تا 
بازار سرپوشیده افرادی را از ملیت های مختلف غربی و شرقی می دیدیم. 
اما این روزها تعداد خیلی کمی از گردشگران خارجی را در نقاط مختلف 
شهر مشاهده می کنیم.تحریم های اقتصادی و عدم امکان ارتباطات مالی 
الکترونیکی شاید یک علت این مسئله باشد؛ اما وقتی نگاهی به وضعیت 
گردشگرپذیری سایر نقاط تاریخی جهان می اندازیم این خلوتی نسبی را 
در آن جا هم حس می کنیم. احساسی که البته به نگاهی به مقاصد جدید 

گردشگری که در جهان شکل گرفته است، توجیه پذیر می شود.
آیا گردشگری در جهان کاهش پیدا کرده است یا این که جاذبه هایی غیر 
از جاذبه های تاریخی اولویت اول گردشــگران بین المللی شده است؟ 
اگر نگاهی به جهان بیندازیم می بینیم گردشگری دنیا در 20 – 30 سال 
گذشته با تحولاتی همراه بوده است.آن زمان که میدان امام اصفهان ما پر 
از گردشگر بود، کشورهای حاشیه خلیج فارس بیابانی به همراه خانه هایی 
معمولی بیش نبودند که به گرمای شدید هوا و داشتن آب و هوای شرجی 
مشــهور بودند. بیابانی بودن شــبه جزیره عربســتان تقریبا مهم ترین 

شاخصه جغرافیایی این منطقه است.
اما از سال 1990 میلادی با احداث فرودگاه در شهر دوبی در کشور امارات 
متحده عربی گام های جدیدی توسط اعراب حاشیه خلیج فارس برای 

درآمدزایی برداشته شد. فرودگاهی که در سال 1995م بین المللی و رفته 
رفته در سال های بعد تبدیل به هاب پروازی منطقه شد.

ابتدا انگلیسی ها وارد دوبی شدند و با نقشه راهی که مسئولان این شهر 
برای آن طراحی کرده بودند، به ســرعت نظر سرمایه گذاران به سمت آن 
جلب شــد و ظرف مدت کوتاهی ساخت و ســازها در این شهر آغاز و به 
شرایط امروزی خود رسید.مولفه های گردشگرپذیری متعددی در شهر 
دوبی قرار داده شده است؛ از احداث بناهای خاص مانند بلندترین برج 
جهان با 830 متر ارتفاع به نام برج خلیفه گرفته، تا ایجاد جاذبه هایی دیگر 
مانند جزایر مصنوعی نخل شکل، هاب پروازی منطقه، ایجاد دفاتر تجاری 

شرکت های مختلف از اقصی نقاط دنیا، انواع تفریحات جذاب و ... .
این همه جاذبه سبب شده است توجه گردشگران بین المللی به سمت 
دوبی و شهرهایی که با الگوگیری از دوبی ایجاد شده اند مانند دوحه قطر 
جلب شود. علاوه بر قطر، عربستان نیز همین الگو را در پیش گرفته و به 
عنوان مثال با آغاز عملیات احداث پروژه نئوم به عنوان پیشرفته ترین شهر 
جهان و پروژه لاین در بیابان های این کشور، توجه مردم دنیا را به سمت 
خود جلب کرده است.کشــورهای عربی حاشــیه خلیج فارس متوجه 
شده اند که دیگر نمی توان تنها بر روی درآمد نفت، این منبع پایان پذیر، 

حساب کرد و به دنبال کسب درآمد از طریق صنعت گردشگری هستند.
اکنون می توان حدس زد چرا دیگــر در میدان امام)ره( بــه اندازه قبل 
گردشگر خارجی نمی بینیم. با این همه جاذبه و تفریحات لذت بخش 
جدیدی که در اطراف کشورمان ایجاد شده طبیعی است که گردشگران 

جهان دوبی را بیشتر از اصفهان ترجیح دهند.
راهکار احیای گردشگری اصفهان نیز چیزی نیست جز فکر کردن به جذب 
گردشــگر از طریق جاذبه هایی بیشــتر از جاذبه های تاریخی موجودی 
که در اختیار دارد. مثلا امروز ذائقه مردم جهان الگوی شــهرهای مدرن 
همچون دوبی را می پسندد و گردشگران به دنبال تفریح کردن و رفتن در 
محیط های لذت بخش این چنینی هستند. الگوی جذب گردشگر از طریق 
ایجاد شهرهای مدرن و جذاب، یک سرمایه گذاری مولد است و برخی 
از این پروژه ها از همان آغاز عملیات احداث می تواند گردشگر جذب کند.

بدون شک امروز مشاغل مرتبط با گردشگری همچون هتلداران خیلی 
از وضعیت کسب و کار خود راضی نیستند و اتحادیه های ایشان می تواند 
یکی از مهم ترین ســرمایه گذاران برای این پروژه ها که می تواند موجب 

سرازیر شدن گردشگر به سمت اصفهان شود، باشند.
اتفاقا اصفهان به دلایلی نظیر پیشینه ای که دارد، ظرفیت بسیار بیشتری 
از دوبی، دوحه و بیابان های عربســتان برای توسعه گردشگری به خود 
اختصاص داده است. کافی است داشته های امروز اصفهان را مقایسه 

کنیم با دوبی سال 1990میلادی.
البته این رویکرد در گردشگری ملاحظاتی نیز دارد که باید مورد توجه قرار 
بگیرد مانند پیامدهای فرهنگی که سرازیر شدن این حجم از گردشگران 
می تواند در پی داشته باشد. کما این که اکنون بیش از 90 درصد از جمعیت 
دوبی را گردشگران و اتباع کشورهای خارجی تشکیل داده اند و فرهنگ 

بومیان این منطقه را به انزوا کشیده اند.

مدیرکل میراث فرهنگی استان مرکزی:
کتیبه مسجد جامع ساوه بازگردانده می شود

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اســتان مرکزی گفت: کتیبه تاریخی کشف 
شده در مسجد جامع ساوه پس از اصالت سنجی و پایان آزمایش ها به این شهرستان بازگردانده 

می شود.
مصطفی مرزبان، در مراسم جشن ثبت جهانی شدن کاروانسرای تاریخی باغ شیخ ساوه که روز 
23 مهر  1۴02 و همزمان با هفته فرهنگی ســاوه با حضور مردم و مسئولان در مجاورت این بنای 
تاریخی برگزار شــد، از آمادگی این اداره کل برای بازگرداندن کتیبه مســجد جامع و برخی اشیاء 

تاریخی مکشوفه از ساوه خبر داد.
وی افزود: درک می کنیم که مردم ساوه می خواهند اشیای تاریخی کشف شده از این شهرستان 
را در ساوه تماشا کنند و این حق ساوجی هاست، اما باید به دنبال ایجاد زیرساخت های لازم هم 

باشیم که به زودی با برگزاری جلساتی در ساوه برای آن چاره اندیشی می کنیم.
به گزارش روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان مرکزی، مرزبان 
با اشــاره به اینکه ایجاد زیرســاخت های امنیتی و حفاظتی یکی از الزامات است، افزود: کتیبه 
دست خط منتسب به امام رضا)ع( که در مسجد جامع تاریخی ساوه کشف و برای اصالت سنجی 

به موزه ملی منتقل شده، پس از پایان انجام آزمایش ها به این شهرستان بازگردانده می شود.

پیش  ثبت نام عمره به زودی اطلاع رسانی می شود
در نشست شــورای برنامه ریزی و هماهنگی بعثه و حج، با ارائه گزارشــی از وضعیت سفر زائران 
ایرانی به عراق، اعلام شد: به زودی اطلاعیه پیش ثبت نام عمره نیز منتشر خواهد شد.به گزارش 
ایســنا، غلامرضا رضایی، معاون حج و عمره ســازمان حج و زیارت در این نشســت، به آمادگی 
واحدهای مختلف مجموعه حج و زیارت برای ازسرگیری سفرهای عمره اشاره کرد و گفت: قرار 
است روادید اعضای کمیته های مختلف برای سفر به کشور میزبان )عربستان( برای اعزام و بستن 
قراردادها ظرف این هفته صادر شــود و به زودی اطلاعیه پیش ثبت نام عمره نیز منتشــر خواهد 
شد.حمید رهبری فر ،  معاون توســعه مدیریت و منابع ســازمان حج و زیارت  نیز درباره میزان 
ســپرده های زائران حج و عمره در دو بانک ملت و ملی و پیگیری های انجام شده برای استفاده 

بهتر از آنها برای تامین بخشی از هزینه های سفر زائران گزارش داد.
حسینی، رییس سازمان حج و زیارت هم  اظهار کرد: جلســاتی با مسئولان این بانک ها برگزار و 

درخواست شده است که طرح های خود را در این زمینه ارائه دهند.
حجت الاسلام والمسلمین عبدالفتاح نواب، نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت با اشاره به اینکه 
مبالغ پرداخت شــده در زمان ثبت نام عمره درصد خوبی از هزینه های اعزام زائر را شامل می شد، 
ولی الان ارزش آن بســیار کمتر شده اســت، از رییس ســازمان حج و زیارت خواست نشست 
مشترکی با مدیران و مســئولان دو بانک ملی و ملت برگزار و راهکار مناسبی برای استفاده بهتر 
از سپرده های زائران و سود حاصل از آن برای منافع و حق زائر در نظر گرفته و ادا شود.حمیدرضا 
محمدی ،معاون عتبات ســازمان حج و زیارت در ادامه، از اعزام بیش از 2۴0هزار زائر از سراسر 
کشور تا پایان مهر ماه 1۴02 به عتبات عراق خبر داد و بیان کرد: امیدواریم با توجه به روند اعزام ها 

در پنج ماه آینده، تعداد زائران نسبت به سال قبل افزایش یابد.
وی  با اشــاره به اینکه در ســال گذشــته حدود 3۴۷ هــزار و ۴۴0 نفــر در قالــب کاروان های 
ســازمان حج و زیارت به عتبــات عالیات عراق اعزام شــدند، افزود: بیشــترین تعــداد اعزام 
زائران مربوط به اســتان های تهران، خراســان رضــوی و مازندران بوده اســت، ولــی اگر آمار 
اعزام بر اساس تناســب جمعیت اســتان ها درنظرگرفته شود، اســتان قم در رتبه نخست قرار 
 می گیرد.معاون عتبات ســازمان حج و زیارت با اشاره به اســتان هایی که کمترین تعداد اعزام

 به عتبات عراق را در سال 1۴01 داشتند، افزود: در میان 32 استان کشور 1۴ استان عملکرد بالاتر 
از نیم درصد داشته اند.

اخبار

بررسی های آماری از افزایش سفر اتباع و گردشــگران چین و عمان به ایران پس از لغو یکطرفه روادید خبر 
می دهد.به گزارش ایسنا، لغو یکطرفه روادید با ۶۷ کشور پیشنهاد وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی به دولت بوده که با هدف »جذب گردشگران بیشتر، تسهیل سفرهای بین المللی و بیدار کردن بازارهای 
خفته« ارائه شده است.مقامات گردشگری کشور می گویند وزارت امور خارجه تا کنون با این پیشنهاد مخالفتی 
نداشته  و در اسناد تحول و انتظار دولت هم به آن اشاره شده است. هرچند پرس وجوهای ایسنا حاکی از این 

است که نهادهای مربوطه تا کنون و تقریبا با نیمی از کشورهای پیشنهادشده برای لغو ویزا موافقت کرده اند.
طبق آنچه مسئولان وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی نیز گفته اند کشورهایی که لغو یکطرفه 
ویزا با آن ها پیشنهاد شده است شامل همسایه ها و مجاوران، مسلمان ها، حوزه تمدنی و پیمان های ملحق شده 
مثل »شانگهای« و »بریکس« می شوند. عربستان و ازبکستان دو کشوری بوده اند که تا کنون به طور واضح برای 
لغو روادید از آن ها نام برده شده است.با وجود چنین طرحی، اما پرسش اصلی این است لغو یکطرفه روادید با 
کشورها در وضع موجود گردشگری ایران، چقدر می تواند محرک و مشوق مسافران کشورهای دیگر باشد؟ آیا 
می تواند حرکتی اثربخش باشد؟ بررسی آماری کشورهایی که روادید ایران در سال های اخیر به انگیزه رونق 

گردشگری با آن ها یکطرفه لغو شده است، شاید بتواند پاسخ مستدلی به این پرسش بدهد.
ایران در تیرماه ســال 1398 با چین و از 31 شهریورماه همان ســال با عمان، یکطرفه لغو روادید شد. مسلم 
شجاعی، دستیار معاون گردشگری وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با تجزیه و تحلیل آماری 
و مقایسه سفرها از این دو کشور به ایران پس از لغو روادید، از رشد سفر اتباع چین و عمان به ایران خبر می دهد.

شجاعی به ایسنا گفت: سیاســت لغو روادید اقتضائاتی دارد که باید به تمامی جوانب آن توجه شود. منتها به 
شکل کلی سیاست لغو روادید و در این مقطع لغو یکطرفه می تواند به تسهیل تردد گردشگران خارجی به کشور 

منجر شود. البته دســتاورد کلان تر این اقدام، نشــان دادن عزم جدی ایران برای گسترش و تقویت تعاملات 
منطقه ای و جهانی است و حتی می تواند کاهنده اثرات منفی ایران هراسی در رسانه های بین المللی باشد.

وی ادامه داد: کشــور ایران از پنجم تیرماه 1398 با چین لغو روادید کرد. مقایســه ماهانه سفر از این کشور به 
ایران در دو سال  139۷ و 1398 نشان می دهد که در فروردین ماه سال 1398 که روادید ایران با چین هنوز لغو 
نشده بود، میزان سفرها به نسبت فروردین  سال قبل تر 3۷ درصد منفی بود. در اردیبهشت ماه سال 98  میزان 
سفر چینی ها به ایران در قیاس با مدت زمان مشابه سال 9۷  همچنان روند نزولی داشت و به منفی 30 درصد 
رسیده بود. این روند منفی در ماه های بعدی ادامه داشت.دستیار معاون گردشگری اضافه کرد: در تیرماه 1398 
در مقایسه با تیر 139۷ حجم سفر از چین ۴1 درصد کمتر شده بود. لذا تا  به اینجا روند ورود گردشگران چینی 
به کشــور کاملا منفی بود، اما یک ماه پس از لغو یکطرفه روادید؛ یعنی مردادماه 98،  ســفر چینی ها به ایران 
۴0 درصد رشد کرد.وی گفت: پس از لغو یکطرفه روادید ایران با چین، روند کاهشی سفر شهروندان این کشور 
متوقف شد و شیب نمودار آماری سفرها از این کشور به ایران مثبت شد.این کارشناس گردشگری بازار چین 
افزود: در شهریورماه سال 1398 در قیاس با مدت زمان مشابه ســال 9۷، سفر چینی ها 9 درصد رشد مثبت 
داشت و در ماه های مهر، آبان و آذر 98 نیز به ترتیب این رشد 12، 23 و 39 درصد بیشتر از مدت زمان مشابه سال 
9۷ بود.به گفته دستیار معاون وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، روند رو به رشد سفر چینی ها 

به ایران تا پیش از همه گیری ویروس کرونا و بسته شدن مرزهای هوایی، ادامه داشت.
شجاعی ادامه داد: بازاری که تا پیش از لغو روادید، حجم سفر از آن به ایران )تیر 1398( منفی ۴1 درصد شده 
بود، به فاصله چندماه به 39 درصد رشد )آذر 98( رسید.وی به جدیدترین آمارهای موجود از سفر چینی ها به 
ایران نیز رجوع کرد و افزود: با گشایش مرزها )با کاهش محدودیت های همه گیری کرونا( و ازسرگیری دوباره 

سفرهای بین المللی چینی ها، فصل بهار سال 1۴02 در ایران با 5۷ درصد رشد سفر گردشگران چینی در قیاس 
با سه ماهه بهار سال 1398 مواجه بوده است.

شجاعی درباره تحولاتی که بازار عمان پس از لغو روادید ایران تجربه کرده است، نیز به ایسنا گفت: ایران با عمان 
از 31 شهریورماه سال 1398 لغو روادید شده است که بلافاصله تاثیر خود را در این بازار گذاشت، به گونه ای که 
در مهرماه 9۷ سفر شهروندان عمان به ایران با 99 درصد رشد روبه رو شد. این رشد در آبان ماه 98 در قیاس با 
مدت زمان مشابه در سال 9۷ به هفت درصد رسید. در آذرماه 98 نیز سفر عمانی ها به ایران در قیاس با آذر 9۷ 
حدود 3۷ درصد رشد داشت. این رشد در دی ماه 98 به 2۴ درصد رسید که با آغاز همه گیری کرونا و بسته شدن 

مرزها، سفر از عمان به ایران نیز ابتدا نزولی و سپس متوقف شد.

 وضعیت سفر از چین و عمان پس از لغو ویزای ایران

مفاد آراء
7/205 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هــاي موضوع قانــون تعيين تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ســاختمان هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشــخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطــلاع عمــوم در دو نوبت به فاصلــه 15 روز آگهي 
مي شود .در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد 
و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود 

را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شــماره 13432  مورخ 1402/07/20 هيــات  اول مالکيت آقای حميد  
رضائی  به شناسنامه شماره 32  کدملي 1290367175 فرزند حسين در ششدانگ يکباب 
ساختمان به مساحت 624/63 متر مربع پلاک شماره 284  فرعی از 15 اصلي واقع در اصفهان 

بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/26
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/11

م الف: 1587003  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
 مفاد آراء

7/206 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر آراء شماره 1479 و 14780 و 14781 و 1482  مورخ 1402/4/26 هيات اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت خانم زهراء 

کريميان کاکلکی به شناسنامه شماره 37 کدملی 1819496317  صادره آبادان فرزند علی 
اصغر در 9 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ يکباب خانه و مغازه متصله به مساحت 160/13 
متر مربع پلاک شماره 341 فرعی از 5000  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان  و مالکيت خانم مريم کريميان کاکلکی به شناسنامه شماره 6266 کدملی 
1815920092 صادره فرزند علی اصغر در 9 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ يکباب خانه و 
مغازه متصله به مساحت 160/13 متر مربع پلاک شماره 341 فرعی از 5000 اصلی واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت آقای حسين کريميان به شناسنامه 
شماره 1386 کدملی 1819545326 صادره آبادان فرزند علی اصغر در 18 حبه مشاع از 72 
حبه ششدانگ يکباب خانه و مغازه متصله به مساحت 160/13 متر مربع پلاک شماره 341 
فرعی از 5000 اصلی واقع در اصفهــان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت 
خانم حوری بگم طاهرزاده کاکلکی به شناسنامه شماره 34 کدملی 4622852713 صادره 
شهرکرد فرزند سيد محمد در 36 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ يکباب خانه و مغازه متصله 
به مساحت 160/13 متر مربع پلاک شــماره 341 فرعی از 5000 اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رسمی مشاعی اوليه )سهم الارث 
نامبردگان از مرحوم علی اصغر کريميان کاکلکی که خانم حوری بگم طاهر زاده به موجب 
وصيت تمليکی نيز خودش مالک مشاعی هم می باشد و نامبرده نيز به موجب سند اقرارنامه 
شماره 23294 مورخ 1401/11/2 اقرار نموده است:» که در کمال صحت و سلامت عقل و 
جسم، اقرار شرعی و قانونی نمود مبنی بر اينکه تمامی بهای ثمنيه اعيانی ملک مورد تقاضا را 

دريافت نموده است« مفروز ثبتی گرديده است.
لذا به منظــور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشــته باشند

 می توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/26
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/11

م الف: 1586954  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/207 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

 برابــر آراء صــادره هيئــت موضــوع قانــون تعييــن تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي
 و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضي ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده 
توسط اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشــند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي 
به مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. 
بديهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات ســند 

مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شــماره 14026030201500568 مورخ 1402/06/01 آقای اکبر قربانی ريزی 
فرزند خدامراد  نسبت به شش دانگ يکباب خانه به مساحت 169/15 متر مربع مفروز از پلاک 
105- اصلي واقع در جعفرآباد زرين شهر  بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خريداري شده از 

مالک رسمی شکراله اسماعيلی ريزی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/26
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/11

م الف: 1585991  مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

ابلاغ 
7/208 با توجه به اينکه دادخواست خواهان آقای محمد تقی دهقان به طرفيت کارخانه 
ريسندگی بافندگی شــهرضای جديد به کلاســه پرونده 1132497739820986 به 
 نشانی: اصفهان- شاهين شــهر و ميمه فلکه ولی عصر شرکت بهريز شهرضای جديد، 
در اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی مطرح شــده است برای اطلاعات از مفاد آن و زمان 
و مکان حضور در جلسه رسيدگی لازم است در ســامانه جامع روابط کار ثبت نام نماييد 
و چنانچه تاکنون اقدام بــه ثبت نام در ســامانه جامع روابط کار ننمــوده ايد با همراه 
 داشــتن کارت ملی به يکی از دفاتر پيشــخوان دولت مراجعه و ثبت نام نماييد. برای 
مشــاهده دادخواســت مربوطه پس از احراز هويت در دفتر پيشــخوان دولت، بر روی 
گزينه پنجره واحد خدمات کليک کرده، ســپس پنجره خدمات را انتخاب و از نوار اداره 
کل روابط کار گزينه دريافت دعوتنامه، حکم جلسه رســيدگی با کد ابلاغيه را انتخاب 
و بر روی گزينه شروع کليک نمائيد و در فرم ظاهر شــده درخواست دريافت دعوتنامه 
جلسه رســيدگی با کد ابلاغيه را انتخاب نموده و کد ابلاغيه 2147354420403993 
 در کادر کــد ابلاغيــه موجــود وارد نمائيــد ســپس بــه قســمت تمــام وظايــف

 رجوع نمائيد. 
تذکر 1: ثبت نام اشخاص حقوقی در سامانه مستلزم همراه داشتن تصوير آخرين روزنامه 

رسمی شامل نام مدير عامل و نشانی قانونی شخص حقوقی است. 
تذکر2: عدم ثبت نام در سامانه يا عدم حضور در جلسه رسيدگی مانع رسيدگی و صدور 
رای نخواهد بود لذا موکدا توصيه می شود به منظور شرکت در جريان رسيدگی و احقاق  
حقوق خود نسبت به ثبت نام در سامانه جامع روابط کار و شرکت در روند دادرسی اقدام 
فرمائيد. لطفا مدارک خود را علاوه بر بارگذاری در ســامانه جهت ارائه در روز جلســه 

رسيدگی به همراه داشته باشيد.
 م الف: 1586757 

 اداره کل تعاون ، کار و رفاه اجتماعی شهرستان اصفهان



مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان اصفهان 
با بیان اینکه بودجه ســال جاری این نهــاد در حوزه 
اشــتغال زایی ۳۵ هزار و ۱۱۱ میلیارد ریال برای ایجاد 
۳۳ هزار و ۷۰۰ فرصت شــغلی تا پایان ســال است، 
گفت: اشــتغال و کارآفرینی یکی از محورهای مورد 
تاکید کمیته امداد امام خمینی )ره( از بدو تاســیس 
بوده است.کریم زارع در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار 
کرد: اشتغال و کارآفرینی یکی از محورهای مورد تاکید 
کمیته امداد امام خمینی )ره( از بدو تاســیس بوده 
است که همچنان در دستور کار قرار دارد، از همین رو 

این نهاد مردمی تاکنون توانسته بسیاری از مددجویان 
را از تحت پوشــش خود خارج و به خودکفایی آن ها 

کمک کند.
وی با اشاره به دو شیوه آغاز چرخه حمایت در این نهاد، 
افزود: افرادی که تحت حمایت این نهاد قرار می گیرند، 
افرادی هستند که شناسایی شــده یا خود را معرفی 
کرده باشند و سپس شرایط آن ها در معاونت حمایت 
تحت بررسی قرار می گیرد.مدیرکل کمیته امداد امام 
خمینی )ره( اســتان اصفهان تصریح کرد: در صورتی 
که افراد تحت بررسی جزو دهک های پایین جامعه 
محسوب شوند و توانایی اشــتغال داشته باشند، به 
واحد اشتغال و خودکفایی این نهاد معرفی می شوند، 
مشاوره شــغلی برای آنها انجام می شود و بر اساس 
امکان و علاقه، به بنگاه های اشتغال معرفی یا به منظور 

راه اندازی یک شغل )کارآفرینی( راهنمایی و تشویق 
می شــوند.وی با بیان اینکه به طور کلی مددجویان و 
خانوار دهک های پایین جامعه در ســه مسیر شامل 
راهبری شغلی، هدایت و مشاوره یا معرفی به مراکز 
کاریابی وارد بازار کار می شــوند، ادامه داد: در صورتی 
که افراد از طریق هدایت و مشــاوره شغلی وارد بازار 
کار شــوند، نظارت ها پــس از لحظــه تصویب طرح 
اشتغال زایی آنها تا لحظه راه اندازی، حین راه اندازی 
و پس از آن تداوم خواهد داشت.زارع با اشاره به اینکه 
در طول فرآیند تاسیس طرح یا اجرای آن، سه بازدید 
صورت خواهــد گرفت، گفت: در طرح های اشــتغال 
امداد، به صورت ادواری تا پنج سال از طرح ها بازدید 
خواهد شد که ممکن است بازدیدها در بازه زمانی های 

مختلف سالانه یا شش ماه یک بار انجام شود.

مدیرکل کمیته امداد اصفهان خبر داد:

ایجاد بیش از ۳۳ هزار فرصت شغلی تا پایان سال 

آخرین مهلت بهره مندی 
از تسهیلات ویژه 

ترخیص وسایل نقلیه 
توقیفی؛ ۲۹ مهرماه

رییس پلیــس راهنمایــی و رانندگی 
تهران بــزرگ آخرین مهلت اســتفاده 
از تســهیلات در نظر گرفته شــده برای 
ترخیص خودروها و موتورسیکلت های 
توقیفــی فاقد دســتور قضایــی را ۲۹ 

مهرماه اعلام کرد.

سرشبکه قاچاق داروهای سرطانی در اصفهان دستگیر شد
جانشــین فرمانده انتظامی استان اصفهان از دســتگیری سرشــبکه باند قاچاق داروهای کمیاب 
بیماران سرطانی به ارزش ۳۳۱ میلیارد ریال خبر داد.سردار محمدرضا هاشمی فر روز دوشنبه افزود: 
در پی اقدامات هوشمندانه ماموران پلیس امنیت اقتصادی این فرماندهی مشخص شد باندی به 
صورت گسترده در زمینه قاچاق انواع داروهای کمیاب بیماران سرطانی در استان فعالیت می کند.وی 
اظهار داشت: سرشــبکه این باند با همکاری فردی دیگر از طریق سندسازی و صدور فاکتور فروش 
صوری برای داروخانه ها و بیمارستان های دولتی، اینگونه داروها را از انبارهای آنها خارج و به صورت 
غیربهداشتی از طریق ناوگان حمل مسافر به سایر استان ها از جمله تهران، قزوین و آذربایجان شرقی 
ارسال می کردند.جانشین فرمانده انتظامی اصفهان گفت: با تلاش ماموران پلیس امنیت اقتصادی 
این فرماندهی، تمام رابطان متهم در استان های مذکور بصورت همزمان در یک عملیات ویژه و ضربتی 
دستگیر شدند.این مقام ارشــد انتظامی افزود: با دستگیری متهمان مشخص شد وجوه حاصل از 
فروش داروها به حساب سرشبکه باند قاچاق دارو و همسرش واریز می شده است و آنها با این وجوه 
اقدام به خرید باغ، زمین و خودرو می کردند.وی خاطرنشان کرد: در نهایت سرشبکه باند قاچاق دارو و 
همدستش در یک عملیات ضربتی دستگیر و با تشکیل پرونده به مرجع قضایی تحویل و با قرار صادره 
روانه زندان شدند.سردار هاشمی فر افزود: چهار نفر دیگر از افراد مرتبط با این باند نیز به پلیس امنیت 
اقتصادی استان اصفهان احضار شدند که تحقیقات در باره جرائم و تخلفات صورت گرفته توسط آنها در 
حال رسیدگی است.وی افزود: با هماهنگی مرجع قضایی و با حضور نماینده دانشگاه علوم پزشکی از 
انبار داروخانه هایی که متهمان داروها را از آنها خارج کرده بودند، بازرسی و مشخص شد ۱۶ هزار و ۳۸۰ 
داروی کمیاب بیماران سرطانی که ارزش آنها ۳۳۱ میلیارد ریال برآورد می شود، به صورت غیرمجاز و 

قاچاق خارج و توزیع شده است.
 

آتش سوزی در مرکز تجاری فدک مال اصفهان مهار شد
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: آتش سوزی در مرکز تجاری فدک مال اصفهان 
بدون تلفات جانی مهار شد.منصور شیشه فروش، بامداد سه شنبه در گفت و گو با ایرنا افزود: این 
حادثه ساعت ۲۲:۳۲ دوشنبه شب از یک واحد مغازه کفش چرم واقع در طبقه دوم مرکز تجاری 
فدک مال در شمال اصفهان به ســتاد فرماندهی آتش نشــانی اصفهان گزارش شد.وی افزود: 
بلافاصله ۱۰ تیم آتش نشــانی و اورژانس به محل حادثه اعزام و آتش ســوزی مهار شد.شیشه 
فروش گفت: این آتش سوزی تلفات جانی نداشت و هفت مصدوم که دچار دودزدگی شده بودند 

به طور سرپایی در محل حادثه درمان شدند.

چرایی افزایش عفونت های تنفسی در کشور 
عضو کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا ضمن تشریح چرایی افزایش عفونت های تنفسی به ویژه 
در یکی - دو هفته اخیر در کشور، گفت: در حال حاضر آنفلوآنزا نسبت به کرونا شایع تر است؛ با این 
وجود تاکید می شود که هنوز کرونا وجود دارد و لازم است افراد و خانواده ها رعایت موارد بهداشتی را 
جدی بگیرند.سیداحمد طباطبایی در گفت وگو با ایسنا در توضیح چرایی افزایش بروز عفونت های 
تنفسی درکشور همزمان با فصل سرما، گفت: به غیر از دو – سه سالی که کرونایی محسوب می شد، 
هر ساله در ایام پاییز و با شروع فعالیت مدارس، دانشگاه ها و شکل گیری فعالیت های اجتماعی، 
با پیکی از عفونت های تنفسی مواجه هســتیم که معمولا علت این عفونت ها، ویروس ها هستند.

وی با بیان اینکه سرماخوردگی، شایع ترین بیماری ناشی از عفونت های ویروسی تنفسی در فصل 
سرماســت، درباره افزایش موارد بروز این عفونت ها به ایسنا توضیح داد: در برخی سال ها عفونت 
آنفلوآنزا به یکباره افزایش می یافت و آنفلوآنزا در کنار سرماخوردگی قد علم می کرد؛ بنابراین شیوع 
این بیماری نسبت به ســرماخوردگی بیشتر نیست، اما نگرانی از آنجاســت که اولا آنفلوآنزا علائم 

شدیدتری ایجاد می کند و ثانیا افراد به دنبال ابتلا ممکن است دچار عوارض بیشتری شوند.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

سرپرست اداره کل انتقال خون 
اصفهان:

شهروندان اصفهانی در 
فصل سرد، اهدای خون را 

فراموش نکنند
سرپرســت اداره کل انتقال خون اصفهان از 
شــهروندان خواســت تا در فصل سرد سال 
نیز اقدام بشردوستانه خود در اهدای خون را 
فراموش نکنند.کیان دهراب پور در گفت و گو 
با ایرنا افزود: همزمان با بازگشــایی مدارس 
و دانشگاه ها و سرد شدن هوا شاهد کاهش 
میزان مراجعت مــردم به مراکز در اســتان 
برای اهدای خون هستیم و این در حالیست 
که همچنان بالــغ بر ۶ هزار بیمــار خاص در 
بیمارستان های استان نیازمند و چشم انتظار 
دریافت خــون هستند.سرپرســت اداره کل 
انتقال خون اصفهان افزود: عــلاوه بر نیاز به 
تمام گروه های خونی، در زمان حاضر نیازمند 
گروه خونی »o مثبت« هستیم.وی تصریح 
کرد: همچنین یکهزار  و ۵۰۰ بیمار تالاســمی، 
بالغ بر یکهزار بیمــار هموفیلی و حدود ۲ هزار 
و۵۰۰ بیمار دیالیزی در استان به صورت ماهانه 
و در مواردی هفتگی نیازمنــد دریافت خون 
هستند.دهراب پور افزود: علاوه بر آن با توجه 
به تنوع و تعدد جراحی ها در بیمارســتان ها 
و نیز مجروحان ناشــی از تصادفات، نیاز به 
اهدای خون هر روز احساس می شود.وی با 
بیان اینکه هیچ  جایگزینی  برای تامین  خون 
جز از طریق  انســان وجود ندارد، اهدای خون 
را اقدامی  نوع دوستانه  توصیف کرد که با هیچ  
کار نیکی قابل مقایسه نیست.سرپرست اداره 
کل انتقال خون اصفهان افزود: میزان ذخیره 
خون در استان در شرایط حاضر کمتر از ۱۰ روز 
است و اگر آمار اهدای خون با توجه به سردی  
هوا  و روند فعلــی افزایش نیابــد، در تامین  
نیازهای خونی  مراکز درمانی با مشکل مواجه 
خواهیم شــد.وی با توجه به اینکه هر واحد 
خون  می تواند جان حداقل سه نفر را از مرگ 
نجات دهد، افزود: اهداکنندگان با هر میزان 
اهدای خون خود در نجات جان بخش زیادی 

از همنوعان خود سهیم خواهند بود.

معاون استاندار:

شبکه خادمان اربعین در اصفهان راه اندازی می شود
معاون سیاسی،  امنیتی و اجتماعی اســتاندار اصفهان از راه اندازی شبکه خادمان اربعین در استان با حضور همه دســت اندرکاران این کنگره عظیم خبرداد.محمدرضا 
 جان نثاری در نشست اعضای »ستاد اربعین حســینی«، اظهار داشت: شبکه بزرگ خادمان اربعین با حضور همه دســت اندر کاران این کنگره عظیم معنوی در استان 
راه اندازی خواهد شد.وی ادامه داد: بخش عظیمی از این شبکه را موکب داران تشکیل خواهند داد و بخش های دیگر آن توسط فعالان حوزه حمل و نقل، رانندگان، مجموعه 
بهداشت و درمان، هلال احمر، رسانه ها، فعالان فرهنگی، طلاب، فرماندهی انتظامی، شهرداری، اتباع و گمرک ایجاد خواهد شد.جان نثاری خاطرنشان کرد: این شبکه 
بزرگ حدود ۱۰ هزار نفر از خادمان اربعین را در استان اصفهان در بر خواهد گرفت که همه آنها در محل کار خود می توانند در کنار شغل و حرفه اصلی خود به عنوان خادم اربعین 
هم فعالیت کنند.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار اصفهان اظهار داشت: اربعین، تراز و توانمندی مدیریتی را در کل کشور چند پله ارتقا داده است و به همه ما 
گوشزد می کند در صورتی که مردم را بیشتر در کارها دخالت دهیم کارهای به ظاهر نشدنی انجام خواهد شد و این تراز بیش از پیش ارتقا پیدا خواهد کرد.وی اضافه کرد: 

هنگامی که پای عشق و ارادت به امام حسین )ع( در میان باشد، همه برای خدمت با یکدیگر مسابقه می دهند.
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سناریوی تکراری فصل سرد باز هم پیش روست؟

راه حل های  بی فایده امتحان پس داده
 آلودگی هوا به یکی از مهم ترین معضلات کلان شهرهای کشور تبدیل شده است، موضوعی که با 
افزایش آلایندگی های زیســت محیطی، بارها مدارس استان ها به ویژه اصفهان را طی سال های 
گذشته به تعطیلی کشاند، اما به اعتقاد کارشناسان بی گمان این راهکار، کارآمد نیست، چرا که محققان در روزهایی که 
سطح آلودگی بالاست، کاهش قابل توجهی در نمرات آزمون های دانش آموزان را ثبت کردند، نتایج تحقیقات نشان 
داده که نمرات دانش آموزان در مدارسی که در مسیر باد قرار گرفته اند، کاهش کمتر داشته و شیوع بیماری و غیبت 
کمتری نیز ثبت شده است. به گفته متخصصان دانشگاه علوم پزشکی تهران؛ آلودگی یکی از اصلی ترین دلایلی است 
که سبب کاهش افت تحصیلی دانش آموزان می شود، هوای آلوده شهر سبب کم شدن حافظه، ضعف در یادگیری، 
افسردگی، استرس، بی حوصلگی و ناتوانی دانش آموز در زمان آموزش خواهد شد، از این رو بسیار توصیه شده است 
که در این برهه از زمان دانش آموزان به هیچ عنوان از منزل خارج نشوند، بدون شک این مشکلات محصلان ضعیف را 
در فصل امتحانات با مشکل جدی روبه رو می کند، اما آلودگی هوا و تعطیلی مدارس قصه بی پایان هر زمستان است، 
مرهمی بی تاثیر که مدام متوسل به آن می شویم، حال آنکه این مرهم خود دردی بی علاج شده و کیفیت آموزش و 
یادگیری را تحت تاثیر قرار داده است، زیرا تعطیلی مدارس بدون شک دانش آموزان قوی را با پیشرفت کمتری نسبت 
به سال های گذشته مواجه خواهد کرد و به قولی آنها را دل زده و سرد از ادامه دادن باقی راه با قدرت بیشتر می کند، 
از سوی دیگر محصلان ضعیف با نبود حضور در کلاس های درس دیگر نمی توانند همانند روزهای گذشته خود را به 
سایر رقبای درسی برسانند.به گفته کارشناسان؛ بی گمان این راهکار، کارآمدترین راهکار نیست، شاید در ظاهر برای 
نبود خروج دانش آموزان و فعالیت خودروها، یکی از راهکارهای متولیان امر برای کنترل آلودگی هوا، مجازی شدن 
آموزش در مدارس اســت، اما در عمل به جرأت می توان گفت که این تعطیلی ها تاثیــر چندانی بر کنترل و کاهش 
آلودگی هوا ندارد، ضمن اینکه علاوه بر تاثیرپذیر نبودن این راهکار برای کنترل آلودگی هوا، آموزش دانش آموزان نیز 
با مشکل مواجه می شود، چرا که طی دو سال از همه گیری ویروس کرونا و حضور نیافتن دانش آموزان در مدارس 
و کلاس درس افت تحصیلی، وابستگی بیشتر به والدین به جای نظام آموزشی و بروز ناهنجاری های اجتماعی در 
محصلان از حواشی آموزش مجازی بوده است، اما در این میان نگرانی والدین از سلامت فرزندان و نگرانی مسئولان 
از تبعات آینده آموزش مجازی برای نظام تعلیم و تربیت هر دو به جا و منطقی است، زیرا محققان حوزه روان شناسی 
تاکید دارند یادگیری از طریق تعامل جمعی بهترین شیوه موثر در ارتقای مهارت های فردی و اجتماعی است و تنها 
تعطیل کردن مدارس تاثیری بر کاهش آلودگی ها ندارد و فقط مرهمی بی تاثیر است که مدام متوسل به آن می شویم، 
گرچه به طور معمول هنگام آلودگی هوا و در نبود باد و باران، تعطیلی مدارس اقدامی عاجل است و گریزی هم از آن 
نیست، اما بی گمان اجرایی نشدن قانون هوای پاک و کم کاری سازمان های متولی در مبارزه با این قاتل خاموش، 
راحت ترین اقدام برای حفظ سلامت و تاثیر آن بر یادگیری دانش آموزان است.در نهایت بر اساس اطلاعات و آمار 
موجود، پژوهشگران دریافتند که میزان افت تحصیلی و کاهش نمرات کسب شده در بین دانش آموزانی که محل 
زندگی و مدرسه آنها در معرض آلاینده های جوی بالا و به ویژه سموم ناشی از احتراق موتورهای گازوئیلی و بنزینی 

قرار دارد، به مراتب بیشتر از سایر دانش آموزان است.

آلودگی هوا موجب ضعف حافظه و افت تحصیلی می شود
آن گونه که شهرام خرازی ها، مدیر گروه سلامت روانی-اجتماعی دانشــگاه علوم پزشکی تهران اظهار کرده است؛ 
آلودگی هوا موجب ضعف حافظه، افسردگی، افزایش استرس، افت تحصیلی و ناتوانی دانش آموزان در انجام تکالیف 
می شود، بنابراین امتحانات دانش آموزان باید به بعد از رفع آلودگی هوا موکول شود.وی با بیان اینکه تاثیرات سوء 
آلودگی هوا بر سلامت روان انسان غیرقابل انکار است، معتقد است؛ به طور معمول توجه سیاست گذاران و برنامه ریزان 

معطوف به تاثیرات جسمی آلودگی هواست زیرا این تاثیرات نمود بیرونی به صورت سرفه، سوزش چشم، تنگی نفس 
و ...دارند و قابل مشاهده هستند؛ در حالی که آلودگی هوا یک عامل پنهان و بسیار مخفی مولد استرس و تشدیدکننده 
بسیاری از بیماری های روانی است، زیرا ورزشکاران، دانش آموزان و سالمندان از جمله گروه هایی هستند که سلامت 
روانشان بیش از دیگر گروه ها تحت تاثیرات ســو آلودگی هوا قرار می گیرد چرا که ورزشکاران ممکن است روحیه 
مبارزه و جنگندگی، تمرکز حواس حین مسابقه و انگیزه برای بردن و پیروز شدن را از دست دهند.مدیر گروه سلامت 
روانی-اجتماعی دانشگاه علوم پزشکی تهران اذعان دارد؛ که این احتمال وجود دارد دانش آموزان مقطع ابتدایی و 
راهنمایی به علت عدم تمرکز و نقصان دقت و کاهش اکسیژن رسانی به مغز نتوانند تکالیف درسی خود را آنچنان که 

باید و شاید انجام دهند و دچار افت تحصیلی شوند.

افت تحصیلی پنهان
محمدرضا ابراهیمی، مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با بیان اینکه سلامت 
دانش آموزان برای ما بسیار حائز اهمیت اســت، اما تعطیلی و غیرحضوری کردن مدارس نمی تواند سبب کاهش 
آلودگی هوا شود، می گوید: دلیل آلودگی ها به دلیل برقراری مدرسه نیست که با تعطیلی و برپایی کلاس های آنلاین از 
بین برود، برای رفع علت اصلی این مشکل باید علت یابی شود.وی اظهار می کند: افت تحصیلی دو نوع آشکار یا نهان 
دارد، در افت تحصیلی پنهان که ممکن است سال ها به طول بینجامد و ناشی از شیوع کرونا نیز بوده است، طرح تعمیق، 

تثبیت یادگیری و جبران را برنامه ریزی کردیم که نیمی از دانش آموزان در آن شرکت کردند.
مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان با بیان اینکه اصل مهم در آموزش و پرورش حضوری بودن تعلیم و تربیت 
بوده، به ویژه در زمینه مســائل تربیتی و اجتماعی، حضور دانش آموزان در مدرسه از اهمیت ویژه ای برخوردار است، 
می افزاید: در سال های گذشته به دلیل بیماری کرونا شکل آموزش و پرورش از حضوری به غیرحضوری و به تعبیری 
نیمه حضوری تغییر کرد، چرا که نبود آموزش حضوری و مسائل تربیتی، زمینه ساز افت تحصیلی در همه دوره ها و 
پایه های تحصیلی است، هرچند که در شرایطی خاص مانند پدیده آلودگی برای حفظ سلامتی دانش آموزان تعطیلی 

مدارس انجام می شود، اما استمرار تعطیلی مدارس تبعات جبران ناپذیری بر تعلیم و تربیت آموزشی دارد.

آلودگی هوا قدرت یادگیری، تمرکز و حافظه کودکان را کاهش می دهد
عباس میرنیکانی کوهستان، روانپزشک و متخصص بهداشت درمانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با بیان اینکه آلودگی 
هوا قدرت یادگیری، تمرکز و حافظه کودکان را کاهش می دهد و هرقدر بیشتر باشد این آسیب ها نیز افزایش دارد، 
می گوید: زندگی و فعالیت در اتاق ها و کلاس ها، هوای کلاس را تباه می کند، تنفس دانش آموزان در کلاس های شلوغ 
از جریان هوای سالم می کاهد، اگر به جای هوای مصرف شده، هوا جایگزین نشود می تواند به آسایش، بهداشت، 
کارایی، یادگیری و سلامت دانش آموزان آسیب برساند.وی اظهار می کند: در اتاق هایی که هوای آنها خوب تهویه نشود 
به انسان احساس خفقان و ناراحتی دست می دهد، همچنین اختلالاتی مانند سردرد، خواب آلودگی، ناتوانی در تمرکز 
فکری روی می دهد، در چنین کلاس هایی عفونت های ناشی از ریز قطره ها و کم شدن مقاومت در برابر بیماری ها 
در صورت مواجهه در درازمدت بروز می کند، هوای اتاق ها و کلاس ها به وسیله آلاینده های میکروبی سبب کاهش و 
افت تحصیلی دانش آموزان می شود.این متخصص بهداشت درمانی با اشاره به بیماری های ناشی از آلودگی هوا در 
دانش آموزان، می افزاید: منظره دود غلیظی که آسمان شهرها را تیره و تار کرده است به خوبی نشان می دهد که بشر 
چگونه با دست خودش هوای محیط زندگی را مسموم کرده، آلودگی هوا منحصر به فضای باز و هوای آزاد نمی شود 
بلکه محیط کار، مدارس و داخل خانه را شامل شده و بیشتر صدمه به دانش آموزان وارد می شود.وی ادامه می دهد: 

از شایع ترین بیماری های دوران کودکی و نوجوانی، آسم است که ارتباط زیادی با آلودگی هوا دارد، آلاینده های هوا 
یکی از شناخته شده ترین عوامل تشدیدکننده آسم و حتی کمک کننده در ایجاد آسم کودکان به شمار می رود، از این 
رو دانش آموزان مبتلابه آسم تا جای ممکن در مواقعی که آلودگی هوا زیاد است از خانه خارج نشوند و از رفت و آمد 
در خیابان ها خودداری کنند، همچنین به اطلاعیه های اداره هواشناسی و شرکت کنترل هوا دقت کنند به ویژه در فصل 

سرد به دلیل ابتلاء به عفونت های ویروسی در معرض حملات آسمی بیشتری هستند.

تعطیلی مدارس راهکار کاهش آلودگی هوا نیست
احد وظیفه، رییس مرکز ملی اقلیم و مدیریت بحران خشکسالی کشور در گفت وگو با خبرنگار ایمنا درباره تعطیلی 
مدارس در کلانشهرها طی افزایش آلایندگی ها، می گوید: زمانی که در مقابل آلودگی هوای کلانشهرها تنها مدارس را 
تعطیل کنیم، درواقع صورت مسئله را پاک کرده ایم.وی با بیان اینکه اگر فکر می کنیم که با تعطیلی مدارس مشکل 
آلودگی هوای کلانشهرها رفع می شود، اظهار می کند: لازم است بدانیم به هیچ وجه این موضوع رفع نخواهد شد، در 
روزهای اخیر گاهی اوقات تعطیلی مدارس نیز ممکن است آن چنان که باید تاثیر نداشته باشد، زیرا هر ساله در فصل 
زمستان با وارونگی دما مواجه هستیم و این مسئله سبب نبود تخلیه آلاینده ها می شود.رییس مرکز ملی اقلیم و 
مدیریت بحران خشکسالی کشــور می افزاید: هرچه رفت وآمد خودروها و ترافیک شهری کمتر شود تا حدودی بر 
کاهش آلودگی های هوا اثرگذار است، اما تعطیلی مدارس دردی از مشکل آلودگی هوای کلان شهرها درمان نمی کند.

وی تصریح می کند: زمانی که در مقابل آلودگی هوای کلان شهرها تنها مدارس را تعطیل کنیم، درواقع صورت مسئله 
را پاک کرده ایم. زیرا آلودگی هوای کلان شهرها تنها با تعطیلی مدارس رفع نخواهد شد، هنگامی که مدارس را تعطیل 
می کنیم، درواقع به شرایط نامناسب و به اصلاح دو سر باخت می رسیم، زیرا بدون راهکاری های اساسی آلودگی ها 
ماندگار خواهد بود و دانش آموزان نیز با کیفیت نامطلوبی آموزش می بینند.وظیفه با اشاره به اینکه تعطیلی مدارس 
آنچنان بر کاهش و رفع آلودگی ها تاثیر ندارد، زیرا اکنون در فصل زمستان، وارونگی دما را داریم و این مسئله سبب 
نبود تخلیه آلاینده ها می شود، می گوید: در فصول سرد سال علاوه بر سکون نسبی و وارونگی دما، تعداد خودروهای 
سواری و مازوت سوزی نیروگاه ها، شــرایطی را فراهم می کند که تعطیلی مدارس، کمک شایانی به رفع آلودگی ها 
می کند و موضوع باید به طور اساسی مد نظر قرار گیرد.وی اظهار می کند: یکی از کشورهایی هستیم که حجم میزان 
استفاده سوخت های فسیلی در آن بسیار بالاست و مصرف انرژی در سطح کشور معقول نیست، یعنی واحد اقتصادی 
که تولید می کنیم با میزان انرژی مصرفی تناسب ندارد.رییس مرکز ملی اقلیم و مدیریت بحران خشکسالی کشور 
ادامه می دهد: البته آلودگی های هوا و آلایندگی ها تنها مختص کشور ایران نیست و در دیگر کشورها نیز شاهد آلودگی 
هستیم، اما آلایندگی های کشور بیشتر از حد استاندارد اســت و با مصارف بیش از حد انرژی، آلودگی های شهرها 

افزایش می یابد و صدمات آن بر آحاد جامعه وارد می شود.

جامعه



قلعه نویی تصمیم خود را درباره حضور قطعی برخی بازیکنان در جام ملت های آسیا اتخاذ کرده و می داند قرار است در جام ملت های آسیا از چه ترکیبی استفاده کند. او برای 
خط حمله تیمش روی بازیکنان لژیونر نظر قطعی دارد و بر این باور است که باید تحت هرشرایطی از تجربه بازیکنانی همچوم طارمی، آزمون، جهانبخش و حتی انصاری 
فرد استفاده کند. درکنار این بازیکنان نیز گزینه هایی برای بازی در پست وینگر وجود دارند که قلعه نویی حضور آن ها را در جام ملت ها قطعی کرده است. یکی از این بازیکنان 
که عمیقا مورد توجه سرمربی تیم ملی نیز قرار دارد، محمد محبی است. اما قلعه نویی اخیرا به این نتیجه رسیده که مهرداد محمدی هم می تواند به او درجام ملت ها کمک 
کند و اگر حضور محمدی نیز درجام ملت ها قطعی شود پازل هجومی تیم ملی تکمیل خواهد شد. البته درکنار این نام ها باید مهدی ترابی نیز اشاره کرد که از اقبال بسیاری 
برای حضور درجام ملت ها برخوردار است. اینکه قلی زاده بعد از پایان مصدومیت بتواند قلعه نویی را راضی به دعوت دوباره از خود کند نیز مسئله مهمی است که درماه های 
باقی مانده تا جام ملت های آسیا پاسخ آن داده خواهد شد؛ اما سوالی که مطرح است اینکه وضعیت مهدی قائدی که در یکی، دو اردوی قلعه نویی حضور داشته چه خواهد 
شد؟ با این حال گرچه قائدی از این تصمیم شوکه و ناراحت است؛ اما فرهاد مجیدی از اینکه قلعه نویی نام قائدی را از فهرست تیم ملی کنار گذشته خوشحال است چون 

با خیال راحت می تواند از قائدی در لیگ امارات بازی بگیرد و هیچ نگرانی بابت غیبت این بازیکن نداشته باشد.

»فرهاد مجیدی« از تصمیم غیرمنتظره »قلعه نویی« خوشحال شد!
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خشم ستاره بارسا: شادی ام سیلی به صورت منتقدان بود
به گزارش»ورزش سه«، تیم ملی پرتغال در چارچوب دیدارهای انتخابی جام ملت های اروپای 2024 به 
مصاف تیم ملی صربستان رفت و موفق شد با نتیجه 0-5 برابر این تیم به پیروزی برسد. کانسلو که این 
روزها در بارسلونا در شرایط بسیار خوبی قرار دارد و پس از پیوستن به این باشگاه توانسته توانایی هایش را 
به خوبی در میدان و با پیراهن این تیم به نمایش بگذارد، در این بازی هم عملکرد خوبی داشت و گل چهارم 
تیمش را وارد دروازه حریف کرد. خوشحالی پس از گل او باعث شد که بسیاری از فوتبال دوستان و رسانه ها 
این سوال را داشته باشند که دلیل چنین رفتاری چه بوده اســت. او در گفت وگو با خبرنگاران در این باره 
اظهار داشت:» خوشحالی من سیلی بر صورت کسانی بود که از من انتقاد می کردند. من همیشه بازیکنی 

حرفه ای بودم. افرادی هستند که دوست دارند تصویری بد از من نشان دهند اما این حقیقت ندارد.«

نقشه بارسا برای ستاره بزرگ: نباید مجانی جدا شوی!
بارسلونا قصد ندارد اجازه جدایی روبرت لواندوفسکی، ستاره لهستانی، پس از پایان مهلت قراردادش را 
بدهد.به گزارش »ورزش سه«، لواندوفسکی پس از جدایی از بایرن مونیخ و پوشیدن پیراهن بارسلونا 
خیلی زود به یکی از ستاره های اصلی این تیم تبدیل شد و توانست عملکرد درخشانی را به نمایش بگذارد. 
او در اولین فصل حضورش در رقابت  های لالیــگا عنوان آقای گلی را از آن خود کرد تا پاســخ محکمی 
به بســیاری از منتقدان داده باشد که درخشــش او را مختص به چندان قوی نبودن تیم های حاضر در 
رقابت های بوندسلیگا می دانستند و توانایی او را زیر سوال می بردند. این بازیکن در این فصل هم یکی از 
مهره های کلیدی بارسلونا بوده است و در پنجره نقل و انتقالات تابستانی که گذشت با پیشنهادهای جذابی 
از سوی باشگاه های عربستانی روبرو بود اما حاضر نشد این باشگاه را ترک کند. اما این اتفاق باعث شد که 
مدیران بارسا به فکر بیفتند تا اجازه جدایی او به عنوان بازیکن آزاد پس از پایان مهلت قراردادش را ندهند 

و روزنامه اسپورت خبر داده که دکو از همین حالا این ماموریت را آغاز کرده است. 

»مورینیو« با دستمزدی نجومی در الهلال
به گزارش ایســنا و به نقل از ســعودی اســپورت، مورینیو یکی از مربیــان بزرگی بود که در تابســتان 
گمانه زنی های درباره حضورش در لیگ حرفه ای عربســتان وجود داشــت اما او تصمیم گرفت که به 
قراردادش با رم پایبند بماند و این تیم را ترک نکند.مورینیو در فصل جاری نتایج ناامید کننده ای با رم به 
دست آورده است و این باعث شده تا طبق اعلام رسانه های ایتالیایی احتمال تمدید قرارداد او بسیار کم 
باشد و آخرین فصل حضورش در جالوروســی را تجربه کند.نیکولو شیرا، خبرنگار سرشناس ایتالیایی 
اعلام کرد که باشگاه الهلال پیشنهاد دستمزد 50 میلیون یورویی را به مورینیو داده است و این سرمربی 
پرتغالی از سال 2024 هدایت الهلال را برعهده خواهد گرفت.در صورتی که این اتفاق رخ دهد مورینیو به 
گران ترین سرمربی تاریخ فوتبال جهان تبدیل خواهد شد.این سرمربی پرتغالی چندی پیش از تغییر و 

تحول در فوتبال عربستان استقبال کرد و آن را ستود.

این رونالدوی تمام نشدنی
کریستیانو رونالدو در دیدار برابر بوسنی دو گل دیگر به ثمر رساند تا شمار گل های ملی اش را به عدد ۱2۷ 
برساند.به گزارش ایسنا، تیم ملی فوتبال پرتغال در انتخابی یورو 2024 به مصاف بوسنی رفت و توانست 
با 5 گل این تیم را درهم بکوبد. ستاره این بازی کریستیانو رونالدو بود که توانست دو گل به ثمر برساند و 
نشان دهد که در ۳۸ سالگی همچنان در روزهای اوجش به سر می برد.رونالدو 20۳ بازی ملی در کارنامه 
دارد و در این بازی ها توانسته ۱2۷ گل به ثمر برساند تا رکوردی دست نیافتنی را در تاریخ فوتبال جهان به 
ثبت برساند. این فوق ستاره پرتغالی که در النصر بازی می کند با آمادگی بالایی که از خود نشان می دهد به 
نظر خود را آماده جام جهانی 202۶ می کند.قهرمانی در جام جهانی تنها افتخاری است که این فوق ستاره 

پرتغالی از آن محروم مانده است.

 دارنده سه مدال جهانی کشتی آزاد:

نمی دانم درِ کدام خانه را زدند که گفتند آمدیم نبودید!
 دارنده سه مدال جهانی کشــتی آزاد می گوید پاداش وعده داده شده 
مسئولان از مســابقات جهانی 202۱ بلگراد، دریافت 5 کارت هدیه در 
سال 202۳ بوده اســت.محمد نخودی در گفت وگو با خبرنگار ورزشی 
خبرگزاری تســنیم درباره اینکه با وجود کسب سه نشان جهانی در سه 
ســال متوالی، کمتر نامی از او برده شــده، اظهار داشت: همه تلاشم را 
کردم که مدال بگیرم و خوشــحالم که در ســه ســالی که در رده سنی 
بزرگسالان ملی پوش شــدم، هیچ ســالی بدون مدال برنگشتم.وی 
درباره اینکه پیش از آغاز رقابت ها باتوجه به اینکه جردن باروز، حریف 
فینال دو جهانی قبلی او؛ در این دوره از مســابقات جهانی حضور ندارد 
همه او را شــانس اول طلای ۷9 کیلوگرم می دانستند، اما سوم جهان 
شد، خاطرنشان کرد: خودم هم فکر می کردم اول شوم ولی در کشتی 
با روسیه صدِ خودم را نگذاشتم، ضمن اینکه او هم کشتی من را آنالیز 

کرده، کشتی را بسته بود.

 از عثمانوف شناخت نسبی داشتم
نخودی در پاسخ به این سوال که آیا تجربه کشتی گرفتن با عثمانوف را از 
قبل داشت؟ عنوان کرد: با او کشتی نگرفته بودم، اما سال گذشته برای 
جام باشگاه های جهان به ایران آمده بود. از او شناخت نسبی داشتم. 

اگر صدِ خودم را می گذاشتم، می توانستم او را ببرم.

 تجربه کشتی گرفتن در 86 کیلو را ندارم
نخودی درباره جردن باروز تصریح کرد: فکر کنم بخواهد دوباره به ۷4 
کیلو برگردد، من هم هنوز تصمیم نگرفته ام کدام وزن کشــتی بگیرم. 
قطعا در این خصوص با کادرفنی تیم ملی مشورت و بعد تصمیم گیری 
می کنم.وی درمورد اینکه آیا تجربه حضور در مســابقه رســمی در دو 
وزن المپیکی ۷4 و ۸۶ کیلوگرم را دارد؟، گفت: ســال 20۱۸ در آسیایی 
بزرگســالان مدال برنز ۷4 کیلوگــرم را گرفتم، امــا در ۸۶ کیلو چنین 

تجربه ای ندارم.

 نقره هم به دردم نمی خورد چه برسد به برنز
نخودی با اشاره به شکســت خیلی از مدعیان طلا در صربستان عنوان 
کرد: از جمع ۱0 کشتی گیری که سال گذشته در بلگراد قهرمان جهان شده 
بود، فقط دیوید تیلور توانست امسال هم طلایش را تکرار کند. در 9 وزن 
کشتی گیران دیگری قهرمان جهان شدند چون سال قبل از المپیک بود 

و سطح مسابقات خیلی بالا بود، خصوصا در اوزان المپیکی.
قهرمان ســال 202۱ جوانان جهان در رابطه با اینکه هنوز ســکوی اولی 

بزرگسالان جهان را تجربه نکرده، گفت: خداراشکر که از این سه جهانی، 
دست خالی برنگشتم، اما حقیقتً طلا ارزش دیگری برای کشتی گیر 
و تیم دارد. وقتی به عثمانوف باختم شب تا صبح نخوابیدم. می گفتم 
بعد از دو سال دومی، نقره هم دیگر به دردم نمی خورد، چه برسد به برنز. 

در مراسم استقبالِ سال اول همه بودند، جز من
وی در پاسخ به این اینکه آیا در این سال ها به اندازه مدال هایش به او 
توجه شده اســت؟، تأکید کرد: نه، من چیزی ندیدم. آن زمان که برای 
اولین بار به مســابقات جهانی رفتم، موقعیت رییس هیئت کشــتی 
جویبار در خطر بود، می گفت همه جا بگویید جویباری هستیم، دائم هم 
حرفش این بود که من با قدرت برمی گردم. تازه از جهانی نروژ برگشته 
بودیم، چهار جویباری مدال جهانی گرفته بودنــد. به من زنگ زدند که 
روز چهارشــنبه برای شما چهار نفر )حســن یزدانی، کامران قاسم پور، 
محمد نخودی و امیرمحمد یزدانی( مراسم استقبال می گیریم. گفتند 
ساعت سه عصر فلان جا باش، من ساری بودم و باید خودم را به جویبار 
می رساندم. چون مراسم برایم مهم بود، زودتر حرکت کرده بودم.ساعت 
یک زنگ زدند گفتند ۱0 دقیقه دیگر فلان جا باش، محل قبلی و ساعتش 
را عوض کردند. بعد دوباره گفتند اگر پنج دقیقه دیگر آمدی، آمدی وگرنه 

ما می رویم. باوجودی که زمان و مکان را تغییر داده بودند، ۱0 دقیقه از 
آن زمانی که گفتند دیرتر رسیدم چون ترافیک بود. به مراسم استقبال 

نرسیدم، یعنی آن سه مدال آور دیگر بودند، اما من نبودم!
»چه کسی در این خصوص با آنها تماس گرفته و زمان و مکان را اعلام 
کرده بود؟« نخودی در این بــاره گفت: نمی دانم چه کســی زنگ زده 
بود، اما با عمویم تماس داشــتند. عمدا کاری کردند که من نباشم، بعد 
خواستم خودم را از داخل شهر به مراسم استقبال برسانم که دیدم شهر 

را بستند. بعد به روستای خودم رفتم و آنجا از من استقبال شد.
دارنده دو نشان نقره و یک برنز جهان با اشاره به مسابقات جهانی 2022 
بلگراد، خاطرنشان کرد: مردم از من می پرسیدند چرا بعد از مسابقات 
جهانی صربســتان داخل شــهر عکس تو نبود، من واقعا نمی دانستم 
چرا! رییس هیئت جویبار سال گذشته خانه ما نیامد اما گفت ما آمدیم 
شما نبودید! مگر می شود؟ خیلی سال اســت که وقتی می خواهند به 
خانه کســی بروند، پیش از آن زنگ می زنند و اطلاع می دهند. ضمن 
اینکه در جهانی بلگراد 2022 هم انگشت دستم و هم پایم شکسته بود 
و تا دو هفته بیرون از خانه نرفتم، بنابراین همیشــه در خانه بودیم، درِ 
خانه مان هم بیست و چهار ســاعته باز بود، کجا آمدند و کدام در را زدند 

که ما نبودیم؟

خبر روز

»یحیی« کوتاه نمی آید حتی مقابل پیکان؛
سرمربی همچنان پرسپولیس را تمرین نمی دهد

اختلاف بین ســرمربی و مدیرعامل پرســپولیس همچنان ادامه دارد به طوری که احتمال غیبت 
یحیی گل محمدی در دیدار با پیکان تهران دور از ذهن نیســت.به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال 
پرســپولیس در حالی تمرینات خود را برای بازی با پیکان تهران دنبال می کند که با وجود گزارش 
تمرین های منتشر شده از سوی رســانه باشگاه، عکســی از یحیی گل محمدی به بیرون منتشر 

نشده است.
سرمربی پرســپولیس در ســه روز اخیر با وجود بازگشــت به تمرینات این تیم تنها به گفت وگو با 
بازیکنانش بسنده کرده و حاضر به تمرین دادن به آنها نشده است. در واقع »اوسمار ویرا« به همراه 

»پپه لوسادا« و سیدجلال حسینی ارائه دهنده و هماهنگ کننده برنامه های تاکتیکی بوده اند.
گل محمدی با وجود حل و فصل جریمه های انضباطی گذشــته تیم همچنان منتظر واریز وجه از 
جانب باشگاه بابت مطالبات فصول گذشته اســت که همچنان از جانب رضا درویش وصول نشده 
است.احتمال حضور گل محمدی در نشست خبری قبل از بازی با پیکان نیز اندک است تا تبعات 
اختلافات او با درویش در آستانه بازی هفته ششم همچنان ادامه داشته باشد. باید دید در فاصله 
اندک باقی مانده تا بازی با پیکان تهران چه اتفاقی برای نیمکت پرســپولیس خواهد افتاد و آیا او 
حاضر به هدایت پرسپولیس خواهد شد یا از نشستن روی نیمکت سرخ پوشان نیز سر باز خواهد 
زد تا نشان دهد خبری از پا پس کشیدن نیست.دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و پیکان تهران 
پنجشنبه هفته جاری در حالی باید برگزار شود که تا ظهر روز سه شنبه خبری از محل برگزاری این 

بازی نشده است.

اعتراف تارتار به وقت کشی : به گلرمان گفتم بخواب!
سرمربی ملوان دلیل شادی گل شگفت انگیزش در دیدار مقابل نســاجی را عنوان کرد.به گزارش 
»ورزش سه«، مهدی تارتار در دیدار اخیر ملوان انزلی مقابل نســاجی مازندران که موفق به کسب 
پیروزی یک بر صفر در لحظات پایانی شدند و به برتری در دربی شمالی های لیگ برتر رسیدند، یک 
شادی گل جالب توجه و بی سابقه داشت و پس از گل میلاد باقری به هوا پرید و دستیاران خود را 
در آغوش گرفت.تارتار، سرمربی ملوان انزلی در گفت وگوی ضبط شده با احسان خراسانی در فوتبال 
برتر در مورد این شادی گل جالب توجه در دیدار مقابل نساجی مازندران عنوان کرد: من هم تصاویر را 
بعد از بازی دیدم و خودم متحیر شدم. به یاد ندارم چنین تصاویری از من ضبط شده باشد.وی ادامه 
داد: در آن زمان از بازی، آن گل و در جوی که وجود داشت، جالب بود. قبل از گل چند موقعیت خوب 
داشتیم. جو خیلی ملتهب و سنگین بود، به ویژه برای تیم مهمان که با آن گل، انرژی همه خالی شد.

سیاوش یزدانی بی هیاهو، آماده درخشش دوباره 
در آخرین مصاف سپاهان برابر صنعت نفت برای اولین مرتبه سیاوش یزدانی در ترکیب ابتدایی این 
تیم قرار گرفته بود.به گزارش »ورزش  سه«، فصل در شرایطی برای سپاهان و سیاوش یزدانی آغاز 
شد که مدافع فصل گذشته استقلال که البته از نیمه فصل بار دیگر به اصفهان بازگشت، با مصدومیتی 
از ناحیه کمر مواجه بود و به همین دلیل در هر مســابقه تنها چند دقیقــه امکان حضور در ترکیب را 
پیدا می کرد.این مدافع باتجربه که مورایس حساب ویژه ای روی توانایی های او هنگام خریدش از 
استقلال باز کرده بود، حالا پس از چند هفته و استفاده از روش های مختلف برای درمان کمرش بار 
دیگر به شرایط بدنی خوبی دست پیدا کرده و اگر دیدار برابر الاتحاد هم برگزار می شد، در ترکیب اصلی 
قرار گرفته بود. یزدانی سرانجام در دیدار هفته هفتم مقابل صنعت نفت اولین حضور ثابت خود را در 
ترکیب سپاهان تجربه کرد و توانست در نبردهای زمینی و هوایی در کنار محمد قربانی جوان که در 
روز محرومیت دانشگر، مصدومیت هادی محمدی و نیمکت نشینی نیلسون جونیور زوج او شده 

بود، به خوبی خط دفاعی سپاهان را رهبری کند.

مستطیل سبز

تلاش باشگاه نساجی برای 
حضور بانوان در وطنی

مدیرعامل باشــگاه نســاجی از تلاش های 
این باشــگاه برای حضور بانوان در ورزشگاه 
وطنی قائم شــهر خبر داد.صــادق درودگر، 
مدیرعامل باشگاه نســاجی در گفت وگو با 
ایســنا درباره شــرایط آمادگی این تیم در 
آستانه بازی هفته ششــم مقابل آلومینیوم 
اظهار کرد: شــرایط تیم خوب اســت و هر 
روز در حال پیشــرفت هســتیم. نگاه مان 
به نتایــج چند بازی اخیر تیم نیســت بلکه 
نگاه مان به روند پیشــرفت تیم است که در 
حال ایجاد فرصت های بهتری هستیم. در 
این راه مشکلاتی هم داشــتیم که در حال 
برطرف کردن آن ها هســتیم.او در پاسخ به 
این ســوال که میزبانی و بــازی مقابل تیم 
پرستاره الهلال چه تجاربی برای نساجی به 
همراه داشته است؟ گفت: خدا را شکر در حد 
و اندازه های نساجی همه طور حمایتی از ما 
برای حضور در آسیا و لیگ برتر شده است. 
مــا برنامه ریزی کرده ایم که بعــد از بازی با 
الهلال در لیگ حضور بهتری داشته باشیم. 
اگرچه ما ۳ بر صفر به الهلال باختیم اما ما به 
عنوان یک تیم ۳.5 میلیون دلاری برابر تیم 
2۷۶ میلیون دلاری قرار گرفتیم. واقعیتش 
بد شانسی داشتیم چند موقعیت گل بالای 
50 درصد را از دســت دادیم و بــه طور کلی 

تقریبا پا به پا جنگیدیم.
مدیرعامل نســاجی افزود: همه مسئولان 
 داخلــی و خارجــی بــه میزبانی مــا نمره 
عالی دادند. این برای ما به عنوان باشگاهی 
که بــرای اولین بار به لیگ قهرمانان آســیا 
آمده، افتخار اســت که چنیــن میزبانی ای 
داشته است که همه مســئولان از آن تقدیر 
کردند. ما به عنوان باشــگاه نساجی در این 
بازی سعی کردیم ضمن حفظ هویت ایرانی 
خود، مهمان نوازی مناســبی داشته باشیم 
که در قواعد بین المللی باشــد. درودگر در 
ادامه درباره حضــور بانــوان در دیدارهای 
خانگی نســاجی توضیح داد: مــا در حال 
حاضر در حال تلاش بــرای حضور بانوان در 

بازی های خانگی مان هستیم.

فوتبال جهان

عکس خبر

رونمایی از پیتر چک 
در لیگ برتر ایران!

دروازه بان فولاد خوزستان امیدوار 
است تا با ماسک بر صورت بتواند 
درون دروازه تیمــش در دربــی 
خوزســتان قرار بگیرد. به گزارش 
ورزش سه، کریســتوفر کنت دو 
هفته قبل در تمرینات تیمی فولاد 
از ناحیــه صورت مصدوم شــد و 
مجبور شد تا صورت خود را به تیغ 

جراحان بسپارد.

اینکه پرســپولیس حاضر نشــده قرارداد ســرمربی 
موفقــش را تمدید کنــد، در روزهای اخیــر تبدیل به 
جنجالی تازه شده است. شایعه شــده که از نهادهای 
بالاتــر و آن طورکــه ســرمربی و مدیرعامل باشــگاه 
پرسپولیس گفته اند، دخالت احتمالی نهادهای امنیتی 
باعث عدم تمدید قرارداد یحیی شده است. این شایعه 
درحالی مطرح شده که سرمربی پرسپولیس به نوعی 
آن را تایید کرده، ولی مدیرعامل باشگاه قویا آن را تکذیب 
کرده است. سرمربی و باشگاهی که فصل پیش موفق 
شدند هر ســه جام موجود در ایران را به دست آورده و 
سهمیه حضور در لیگ قهرمانان آسیا برای فصل جاری 
را هم کسب کنند، در فاصله ایجادشده به خاطر فیفادی 

و بازی های تیم ملی، حســابی حواشی جدیدی رقم 
زدند. یحیی پس از بازی با گل گهر که با برتری یک بر 
صفر تیمش همراه شد، قید تمرین کردن با پرسپولیس 
را زد.او ابتدا به ویلایش در کرج رفت و سپس راهی سفر 
به دبی شد تا شایعات درباره جدایی او از پرسپولیس 
برای چندمین بــار در طول فصول گذشــته به گوش 
برســد. ابتدا عنوان شــد که یحیی به دلیل اختلافات 
مالی با باشگاه حاضر نشــده سر تمرین حاضر شود و 
حتی نامه فســخ قراردادش را هم در اختیار مسئولان 
باشگاه قرار داده است. اگرچه نوتیس های ارسال شده 
از سوی این مربی به باشگاه گواه چنین اختلافی است، 
ولی به نظر می رسد مشــکلی که یحیی با پرسپولیس 

داشت و احتمالا در ادامه مســیر دوباره پررنگ شود، 
موضوع احترام اســت. گل محمدی اعتقــاد دارد باید 
احترام بیشتری به او و مجموعه اش، خاصه بازیکنان 
پرسپولیس، گذاشته شود و نیازهای آن ها برطرف شود. 
پشت اظهارات این چنینی یحیی، ولی دلخوری او از عدم 
تمدید قراردادش با این باشگاه است. قرارداد او انتهای 
همین فصل به پایان می رســد ولی مسئولان باشگاه 

علاقه ای به این تمدید قرارداد نشان نداده اند.

شایعه عجیب حوالی پرسپولیس؛

 از بالا دستور حذف یحیی را دادند؟

عکس: ایسنا
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گام بلند منطقه 9 اصفهان برای توسعه شبکه آبیاری
مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان با اشاره به اجرای عملیات فاز دو خط انتقال آب شرق به غرب این 
منطقه گفت: اجرای این طرح گام بلندی در راستای توسعه شبکه آبیاری و بهره برداری موثر از ذخایر 

آب های موجــود در این منطقه اســت.
سیدسلمان قاضی عسگر در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: اجرای عملیات 
فاز دو خط انتقال آب شرق به غرب منطقه 
۹ شهرداری اصفهان به منظور آب رسانی، 
بهسازی و توسعه شــبکه آبیاری فضای 
ســبز به طول ۷۵۰ متر از سمت خیابان 
آیت الله اشــرفی اصفهانی با استفاده از 
لوله پلی اتیلن ۱۶۰ در دست اقدام است.

وی افزود: به منظــور مصرف بهینه منابع 
آبی برای آبیاری فضای ســبز و مدیریت مصرف صحیح آب در نواحی غربــی منطقه ۹ اصفهان که 
دچار بحران کم آبی شده، این طرح با اختصاص ۲۰ میلیارد ریال اعتبار در حال اجراست.مدیر منطقه 
۹ شهرداری اصفهان گفت: اجرای این طرح گام بلندی در راستای توسعه شبکه آبیاری و بهره برداری 
موثر از ذخایر آب های موجود در این منطقه است که با اجرای آن تعادل در حجم و میزان منابع آبی، در 
قسمت شمال غرب و شمال شرق منطقه صورت می گیرد.وی با تاکید بر اهمیت صرفه جویی در مصرف 
آب، تصریح کرد: یکی از راه های بهینه سازی مصرف آب و جلوگیری از هدررفت آن هنگام انتقال، اجرای 
طرح های لوله گذاری برای آبیاری تحت فشار در فضای سبز شهر است.قاضی عسگر با اشاره به اهمیت 
آب رسانی برای حفظ و گسترش فضای سبز به منظور تزریق نشاط و سرسبزی در چهره شهرخاطرنشان 
کرد: با استفاده از روش های نوین آبیاری، میزان آبیاری شلنگی، دستی و تانکری کاهش خواهد یافت 

و آب رسانی سریع تر و دقیق تر به درختان و فضای سبز انجام می شود.
 

اجرای طرح امحای حیوانات موذی در سطح منطقه 11 
اصفهان

مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان گفت: طرح جمع آوری سگ های ولگرد و امحای جانوران موذی در 
دستور کار اداره خدمات شهری این منطقه قرار گرفته و در حال اجراست.حسن محمدحسینی در 
گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: به منظور جلوگیری از سرایت بیماری های مشترک میان انسان و 
حیوان، طرح جمع آوری سگ های ولگرد و امحای جانوران موذی در دستور کار اداره خدمات شهری 

منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان قرار گرفته و در حال اجراست.
وی با بیان اینکه مقابله با موش و جوندگان موذی از جمله مطالبات و تماس های مکرر شهروندان 
طی هفته های اخیر بوده است، افزود: در این راستا با طعمه گذاری در خیابان های کهندژ، مطهری، 
شریف، محدوده گلزار شــهدا و اطراف آن، پارک امام رضا )ع(، خیابان شهیدان، مادی درخشان و 
مادی سودان طی دو مرحله و زنده گیری هفت مورد نیز انجام شده است.مدیر منطقه ۱۱ شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: با اقدامات انجام شده در خصوص بهسازی باغچه ها، لانه کوبی و طعمه گذاری، 
تعداد قابل توجهی لاشه موش از سطح شــهر جمع آوری و غلبه جوندگان در بعضی از نقاط شهری 
کنترل شد.وی با بیان اینکه چرخه زنده گیری و عقیم سازی سگ های ولگرد، جمعیت این حیوانات 
را کنترل می کند، گفت: به منظور پیگیری درخواســت های مردمی در طــرح ضربتی جمع آوری و 
زنده گیری سگ های ولگرد، ۸۵ قلاده سگ بدون صاحب در سطح منطقه جمع آوری شده است.

محمدحسینی با اشــاره به نقش موثر شــهروندان در حفظ بهداشت شــهری خاطرنشان کرد: از 
شهروندان تقاضا داریم با دفع به موقع زباله های خانگی، جلوگیری از ریختن زباله در جداول و معابر 

و به طور کلی رعایت بهداشت محیط، در پاکیزگی محیط شهری همیار شهرداری باشند.

بحران در کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان اصفهان؛

حمایتنمیشویم

 مراکز کانون پرورش فکری و کودکان در استان اصفهان با 
توجه به نبود حمایت های لازم از سوی مسئولان دچار بحران 

در حالی است که کانون در مشکلات اجتماعی مورد اتهام قرار شده و این 
می گیرد.کانون های پرورش فکری کودکان و نوجوانان قدمتی بیش از ۵۸ 
سال دارد، مرکزی که دستاورد فرهنگی انقلاب اسلامی است و محملی 
برای پرورش کودکان و نوجوانان خلاق ایرانی، این کانون در استان اصفهان 
مدت هاست که مورد بی مهری است، این بی مهری ها از خانه به دوشی 
این کانون گرفته تا عدم حمایت از نهادهای فرهنگی و مدیریت شــهری 
از آن.مهدی نم نبات، معاون پرورشی اداره کل آموزش و پرورش استان 
اصفهان که به گونه ای نهاد سیاســت گذاری برای کانون پرورش فکری 
کودکان و نوجوانان نیز تلقی می شود، در خصوص عدم حمایت از این کانون 
به خبرنگار مهر گفت: همواره انتظار از آموزش و پرورش و کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان به عنوان یک نهاد فرهنگی در بالاترین سطح 
قرار دارد و این در حالی اســت که هیچ حمایتی در زمینه تحقق اهداف و 
برنامه های آن از سوی مســئولان مربوطه نمی شود.وی که معتقد است 
تنها در مواقع ایجاد بحران های اجتماعی مراکزی همچون کانون پرورش 
کودکان و نوجوانان در نوک پیکان اتهام کم کاری قرار می گیرد، ادامه داد: 
ضروری است که در شرایط عادی حمایت های لازم از کانون های پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان انجام شــود تا در مواقع ایجاد بحران شــاهد 

خروجی آن باشیم.

سنگر پیشگیری از آسیب های اجتماعی را باید شکل داد

معاون پرورشی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان حمایت از مربیان 
کودک و نوجوان مســتعد و متخصص را ضروری دانســت و گفت: ما در 
مدارس ابتدایی با کمبود نیروی شدید مربیان پرورشی مواجه هستیم و با 
وجودی که نیروهای حرفه ای و با تجربه در حوزه کودکان و پرورش هستیم 
هنوز از آنها استفاده کافی نشده است.نم نبات گفت: سنگرهای پیشگیری 
از آسیب های اجتماعی را باید با همکاری آموزش و پرورش و کانون پرورش 
کودکان و نوجوانان شکل دهیم تا دیگر شاهد آسیب های اجتماعی در حوزه 

دانش آموزی نباشیم.

چهره های شاخص اصفهان از کانون پرورش فکری رشد کردند
معاون پرورشــی اداره کل آموزش و پرورش اســتان اصفهان افزود: طی 
رصدی که بر کانون پرورش فکری و نوجوان صورت گرفت خواستگاه و مامن 
بسیاری از بزرگان فعلی در ایام نوجوانی کانون پرورش فکری بوده است و از 
این رو در رشد و پرورش کودکان اهمیت و جایگاه بالایی دارد.وی به شرایط 
سخت در آموزش و پرورش اشاره کرد و گفت: کانون طی سال های اخیر مورد 
بی توجهی قرار گرفته، وعده استخدام های جدید در کانون را دادند، هرچند 
از منظر بودجه همواره با محدودیت هایی مواجه بودیم؛ اما با همت جهادی و 

ایثار و با تلاش شبانه روزی مشکلات مالی  به حداقل رسیدند.

کانون پرورش فکری به حمایت مسئولان نیاز دارد
همچنین معاون تولید کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان کشور در این 
ارتباط به خبرنگار مهر گفت: آموزش و پرورش و کانون پرورش فکری در کنار 

یکدیگر به دانش آموزان هویت و معنا می بخشد.محمدرضا کریمی صارمی 
اظهار داشت: کانون به هدایت و حمایت مســئولان نیاز دارد و تنها در سایه 
تعامل می تواند به اهداف و برنامه و چشــم انداز خود دست یابد.وی کانون 
پرورش فکری را پل ارتباطی بین مدرسه و کانون دانست و گفت: در کانون 
تلاش شده که سلایق کودکان را در تمام حوزه ها شناسایی و پرورش دهیم.

ضعف عملکردی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان اصفهان
معاون تولید کانون پــرورش فکری کــودکان و نوجوانان کشــور تصریح 
کرد: پرورش کــودکان بر عهده کانون پرورش فکری اســت کــه بتوان در 
کنار سوادآموزی نسلی تضمین شــده را برای آینده کشور رشد دهیم.وی 
خاطرنشــان کرد: کانون اصفهان همواره یک کانون پیشــرو بوده است و از 
۶۰ فعالیت تعریف شده برای کانون، ۱۰ کانون صرفا از طریق اصفهان انجام 

می گیرد؛ اما طی چند سال شیوع کرونا جایگاه خود را از دست داد.

توجه مقام معظم رهبری به کانون پرورش فکری
معاون تولید کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان کشــور از توجه مقام 
معظم رهبری به کانون پرورش فکری کودکان خبر داد و گفت: کانون مرکزی 
برای پرورش نسل آینده کشور اســت و از این منظر مقام معظم رهبری به 

تقویت کانون ها توجه خاص دارد.

کانون، مهم ترین محمل برای ارتقای مفاهیم هنری است
محمدرضا ابراهیمی، مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان در این زمینه 
به خبرنگار مهر گفــت: کانون پرورش فکری بخشــی از آموزش و پرورش 
است، ضمن اینکه اهداف و رسالت ها و مخاطبان مشترکی دارند و به خوبی 
می توانند در کنار یکدیگر تضمین کننده نســل آینده ســاز کشور شوند.وی 
افزود: اجرای سند تحول بنیادین در عرصه های مختلف یکی از مهم ترین 
نقاط همکاری آموزش و پرورش و کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان 
است که کانون پرورش فکری در این عرصه پیشران بوده و می تواند به کمک 
آموزش پرورش بیاید، بــرای مثال در حوزه قصه گویــی کانون ید طولایی 
دارد و می تواند در این عرصه کمک کند.مدیرکل آموزش و پرورش اســتان 
اصفهان تصریح کرد: آموزش مفاهیم در قالب هنر به دانش آموزان نیز از دیگر 
ظرفیت هایی است که در کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان وجود دارد 

و باید از آن بهره برداری کرد.

آغاز طرح کانون مدرسه در اصفهان
وی به اجرای طرح کانون مدرسه اشاره کرد و گفت: کانون مدرسه طرحی است 
که با مشارکت آموزش پرورش و کانون ها در صدد اجرایی کردن آن هستیم.

ابراهیمی با بیان اینکه کلاس های فوق برنامه آموزش و پرورش را می توان در 
کانون برگزار کرد، گفت: کانون های زبان ذیل کانون فرهنگی است که می توان 
از ظرفیت خالی مدارس در نوبت بعدازظهر بهره گرفت و با تخفیف ویژه برای 

دانش آموزان زمینه سازی کرد.
وی از جذب و استخدام رسمی ۳۹ نفر از مربیان کانون در آموزش و پرورش 

بدون تشریفات قانونی خبر داد که هم اکنون مشغول به کار شده اند.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان با 
بیان اینکه کنســرت علیرضا قربانی ایراد و مشکل 
محتوایی نداشته اســت ،گفت: ما موافق برگزاری 
کنسرت هستیم؛ اما اساســا مجوز نهایی برگزاری 

این کنسرت صادر نشده است.
به گزارش خبرگزاری تســنیم از اصفهان، به دنبال 
آغاز فصل برگزاری کنسرت های موسیقی در شهرها 
و اســتان های مختلف، این اقدام فرهنگی نیز در 
شهر و استان اصفهان نیز از سر گرفته شد. پس از 
اطلاع رسانی برگزاری کنسرت علیرضا قربانی، یکی 
از خواننده های حوزه موســیقی سنتی در اصفهان 
خبر از عدم برگزاری و لغو این کنسرت موسیقی در 

شبکه های اجتماعی منتشر شد.
علی تمنایی، مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
اســتان اصفهان در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در 
اصفهان، اظهار داشت: برگزاری کنسرت در استان 
اصفهان شــامل چند مرحله است که به دلیل بروز 
برخی ناهماهنگی ها در مســیر اخذ مجوز، مجوز 
نهایی صادر نشــد امــا اداره کل فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی اســتان اصفهان موافق برگزاری کنسرت 
اســتاد قربانی بوده اســت.وی ادامه داد: بررسی 
محتوایی کنســرت به عهده وزارت ارشــاد و اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامی اســتان اصفهان بوده که 
از این نظر مشــکلی وجود نداشته است زیرا آقای 
علیرضا قربانی در ســایر اســتان ها هم برگزاری 

کنسرت داشــته اســت. درخصوص صدور مجوز 
برگزاری کنسرت ها سازمان ها و نهادهای مختلفی 
دخیل هستند که وجود برخی موارد منجر به عدم 
صدور مجوز نهایی شده اســت.مدیرکل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی استان اصفهان با اشاره به گفت وگوی 
محمود سالاری، معاون امور هنری وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی با عیرضا قربانی خاطرنشان کرد: 
معاون هنری وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی با 
این خواننده صحبت کرده و امیدواریم زمینه های 
برگزاری این کنســرت بزودی در اصفهان فراهم و 

موانع آن برطرف شوند.

عدم موافقت فرمانداری اصفهان، علت عدم 
صدور مجوز کنسرت علیرضا قربانی

همچنیــن رضــا دهقانی، معــاون امــور هنری و 
ســینمایی اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی در 
ارتباط با این موضوع اظهار داشت: صدور مجوز برای 
برگزاری کنسرت، نیازمند موافقت اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی و فرمانداری است.وی ادامه داد: 
در این موضوع اداره کل فرهنگ و ارشاد اصفهان با 
برگزاری کنسرت مخالفتی نداشته و عدم موافقت 
فرمانداری اصفهان باعث شد که برگزاری کنسرت 

به مرحله صدور مجوز نرسد.

ارشاد اصفهان:

مدیرعامل سازمان پسماند شهرداری اصفهان: کنسرت علیرضا قربانی ایراد محتوایی نداشت؛ مجوزی صادر نشد که لغو شود

اصفهان صاحب »شهرک بازیافت« می شود
مدیرعامل ســازمان پسماند شــهرداری اصفهان از ساخت »شــهرک بازیافت« در این کلانشهر 
خبر داد و گفت: این اقدام در راســتای جمع آوری انبارهای غیرمجاز بازیافت در ســطح شــهر و 
حذف زباله گردی انجام می شود.غلام رضا ساکتی در نشســت خبری با عنوان»سامانه اصپاک 
و الگوی جدید جمع آوری پســماند خشــک« افزود: در اصفهان شــاهد معضلی بــه نام پدیده 
»زباله گردی«هستیم که این مسئله علاوه بر نارضایتی مردم موجب کریه شدن چهره شهر شده 

است و در پی آن آسیب های اجتماعی، اقتصادی و امنیتی نیز  رخ می دهد.
وی افزود: طبق نظرسنجی های مردمی و در راستای اشــاعه فرهنگ تفکیک پسماند خشک از 
تر، شــهروندان عنوان کردند که نمی توانند در زمان مقرر پســماندهای خود را تحویل شهرداری 
دهند بنابراین همین تداخل موجب شکل گیری پســماند و معضل »زباله گردی« در سطح شهر 

اصفهان شده است.
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان تصریح کرد: از سویی دیگر وجود انبارهای 
غیرمجاز بازیافت در برخی از مناطق شهر به ترویج پدیده زباله گردی دامن زده است و در عین حال 
هیچ نظارتی هم روی جمع آوری پسماندها صورت نمی گیرد که با هماهنگی اتاق اصناف و سایر 
ادارات مرتبط، این موضوع در جلسات مطرح و برخورد قانونی با آنها و پلمب انبارهای غیرمجاز آغاز 
شد.ساکتی ادامه داد: در پی این ساماندهی، موضوع جدیدی در باره انبارهای غیرمجاز بازیافت 
نیز رقم خورد و پیشــنهاد ایجاد»شــهرک بازیافت« با اعتبار اولیه ۱۲۰ میلیارد ریال در دستور کار 
شهرداری اصفهان قرار گرفت.وی اضافه کرد: در حال حاضر این طرح در مرحله اولیه اختصاص 

زمین مورد نیاز، صدور مجوز محیط زیست و مناقصه قرار دارد که تا ماه آینده عملیاتی شود.
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان تاکید کرد: طرح ساخت شهرک بازیافت 
در چند گام)فاز( تعریف شده اســت و انجام این کار در کل یکهزار و ۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار و سه 
سال زمان نیاز دارد.وی یکی از اقدامات موثر شهرداری را ساماندهی دوره گردها غیر از اتباع بیگانه 
عنوان کرد و افزود: هم اکنون جمعی از دوره گردهای پسماند خشک در مدار رسمی پیمانکاری قرار 
گرفته و کد فعالیت دریافت کرده اند.ســاکتی در باره سامانه هوشمند جمع آوری پسماند خشک 
در اصفهان تصریح کرد: طرح جدید هوشمند »سامانه اصپاک« موجب شد که جمع آوری زباله ها 
از مبدأ با تفکیک در قالب یک ســازوکار تعریف شود و منازل مســکونی و مراکز تجاری با میزان 
پسماند خشک متفاوت، جزو این ســامانه محسوب شوند.وی توضیح داد: این سامانه از طریق 
اپلیکیشن»اصفهان من« تعریف شده است و شــهروندان با نصب آن بر روی گوشی همراه خود 
می توانند روزانه زمان تحویل پسماند خشک خود را انتخاب کنند و به ماموران جمع آوری پسماند 
در بازده زمانی صبح و بعدازظهر اطلاع دهند.ساکتی گفت: البته سامانه های مشابهی هم در کشور 
مانند سامانه اصپاک وجود دارد؛ اما هیچ کدام از آنها در حد این سامانه نیستند و این یک اقدام 
جدید در سطح کشور محسوب می شود.مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان 
اضافه کرد: این ســامانه به صورت آزمایشی ۲ ماه در شــهر فعال بوده و اکنون سامانه مکانیسم 
هوشمند پســماند شــهری در اختیار شــهروندان همه مناطق اصفهان قرار گرفته و پاسخگوی 
شهروندان است.وی تاکید کرد: البته روش های قبلی)جایگاه ثابت و خودروی سیار(جمع آوری 
پسماند در شهر اصفهان هنوز تعطیل نشده است و اینک ۵۴ دستگاه خودرو جمع آوری پسماند به 
صورت هفتگی و در یک روز مشخص به محله های شهر مراجعه و پسماند خشک را از درب منازل 
شهروندان جمع آوری می کنند.ساکتی همچنین از طرح بیمه آتش سوزی منازل در قبال دریافت 
پسماند خشک خبر داد و گفت: شهروندان از طریق ســامانه اصپاک می توانند منزل خود را یک 
سال بیمه آتش سوزی کنند که این موضوع در قبال تحویل ۲۵ کیلوگرم پسماند خشک و کسب ۵۰ 
امتیاز است.وی با اشاره به اینکه هدف ما ایجاد انگیزه برای مشارکت شهروندان در تحویل پسماند 
خشک است، افزود: اگر شهروندان۲۰ کیلوگرم پســماند خشک تحویل دهند می توانند به اندازه 
سه میلیون تومان از خدمات بیمه درمانی و ۳۰ میلیون تومان از مزایای بیمه فوت بهره مند شوند.

اخبار

خبر روزبا مسئولان

 رییس کمیسیون فرهنگی و ورزشی 
شورای شهر اصفهان:

 سرانه ورزشی را باید
 ارتقا دهیم 

رییــس کمیســیون فرهنگــی، اجتماعی 
و ورزشــی شــورای اسلامی شــهر اصفهان 
گفت: سرانه ورزشــی ایران از سرانه ورزشی 
جهان کمتر اســت و تمام دســتگاه ها باید 
همت  و تلاش خود را به کار گیرند تا ســرانه 
ورزشی ارتقا پیدا کند.حجت الاسلام منوچهر 
مهروی پور در نشســت خبری هیئت کشتی 
تحت عنوان جشــنواره پهلوانــان کوچک در 
خانه کشتی تجدد در خصوص سرانه ورزشی 
استان اصفهان اظهار کرد: سرانه ورزشی ایران 
از ســرانه ورزشــی جهان کمتر است و تمام 
دســتگاه ها باید همت و تلاش خود را به کار 
گیرند تا سرانه ورزشی ارتقا پیدا کند؛ چنین 
اتفاقی باید رقم بخورد تا مســیر مردم برای 

رسیدن به نشاط و ورزش، آسان شود.
وی افزود: تمام تلاش ما در دوره ششم این 
است که ارزانی و دسترسی سریع به ورزش 
را احیا کنیم، چراکه بســیاری از مشــکلات 
جســمی و روحی با ورزش رفع می شود و با 
تلاش و کوشش چنین امر مهمی امکان پذیر 
خواهد بود؛ در حال حاضر مــوردی که آن را 
با جدیت دنبــال می کنیــم ورزش تعلیم و 
تربیتی است و در برنامه های ۱۴۱۰ این مهم 
در اولویت های ما قرار دارد.رییس کمیسیون 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی 
شهر اصفهان با اشــاره به برگزاری جشنواره 
پهلوانــان کوچــک تصریــح کــرد: تاکنون 
تلاش کرده ایم تعامــلات خود با هیئت های 
ورزشــی را افزایش دهیم و نگاه ویژه ای به 
روزهای ویژه داشته باشــیم؛ در حال حاضر 
خانواده های بســیاری تــلاش می کنند که 
آینده ورزشی کشور را بسازند؛ اگر هیئت ها در 
کنار دستگاه ها قرار گیرند، چهره های ویژه ای 
در اصفهان فرصت ظهور پیــدا خواهند کرد.

وی افزود:عنوان پهلوان های کوچک بســیار 
زیباســت و امیدواریم اســتعدادها را علاوه 
بر کشــف، پرورش دهیم تا شــاهد حضور 

قهرمانان ملی در عرصه کشتی باشیم.

 آغاز ثبت نام غیرحضوری 
پذیرفته شدگان مقطع 
کارشناسی دانشگاه 

پیام نور استان اصفهان
رییــس دانشــگاه پیام نــور اســتان 
اصفهــان گفــت: ثبت نــام غیرحضوری 
پذیرفته شــدگان مقطع کارشناسی از روز 
شنبه ۲۲ مهرماه از طریق سایت گلستان 
این دانشــگاه آغاز شــده اســت و تا ۳۰ 

مهرماه ادامه دارد.

عکس خبر
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 براســاس آخرین گزارش انجمــن تولیدکننــدگان فولاد ایــران، صادرات 
محصولات میانی زنجیره تولیدفولاد، در نیمه نخست امسال نسبت به مدت 

مشابه سال گذشته 25.6 درصد افزایش داشت.
براساس تازه ترین گزارش آماری انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران، صادرات 
محصولات میانی فولاد کشور در نیمه اول امسال، سه میلیون و 6۹0 هزار تن 
بود که این رقم افزایش 25.6 درصدی را نسبت به مدت مشابه سال قبل نشان 
می دهد.در این گزارش آمده اســت: مجموع صادرات فولادی ایران شــامل 
محصولات فولاد میانی و محصولات فولادی تولیدی در 6 ماه نخســت سال 
جاری، 5 میلیون و 228 هزار تن بود که با احتساب صادرات 874 هزار تن آهن 
اسفنجی، مجموع صادرات صنعت آهن و فولاد کشورمان به بیش از 6 میلیون 
تن رسید.انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران اعلام کرد: کل صادرات محصولات 
فولادی تولیدی بدون احتساب صادرات محصولات میانی فولاد کشور در نیمه 
نخست امسال به یک میلیون 538 هزار تن رسید که نسبت به مدت مشابه 

سال قبل، افزایش 8 درصدی را نشان می دهد.
بر اساس این گزارش، واردات کل محصولات فولادی به ایران نیز در نیمه اول 
امسال 670 هزار تن بود که افزایش ۹0.۹ درصدی را نسبت به مدت مشابه در 

سال قبل نشان می دهد.
انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران اعلام کرد: ســهم صــادرات مقاطع طویل 
فولادی، یک میلیون و 307 هزار تن بود و صــادرات این مقاطع در نیمه اول 
امســال 3.8 درصد افزایش یافت و صادرات میلگرد نیز در این مدت نسبت 
به مدت مشابه سال قبل 1.2 درصد کاهش داشــت و به یک میلیون و 123 

هزار تن رسید.
در این گزارش افزوده شده است: صادرات مقاطع تخت فولادی نیز با افزایش 
40.۹ درصدی به 231 هزار تن رســیده کــه عمده آن ورق گرم بوده اســت و 
همچنین واردات مقاطع طویل فولادی در 6 ماه اول امســال به 43 هزار تن 
رسید که رشد 4.۹ درصدی را نسبت به مدت مشابه سال قبل نشان می دهد.

همچنین صادرات آهن اســفنجی نیز در 6 ماه اول امســال 874 تن بود که 
نسبت به مدت مشابه سال قبل افزایش 180.1 درصدی را نشان می دهد.

سهم صادرات بیلت و بلوم که در زمره صادرات محصولات فولاد میانی هستند 
بر اساس گزارش انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران در 6 ماه نخست امسال، 2 
میلیون و 5۹2 هزار تن و سهم صادرات اسلب، یک میلیون و ۹8 هزار تن بود و 

در این مدت صادرات بیلت و بلوم 18.2 درصد افزایش یافت و صادرات اسلب 
افزایش 47.6 درصدی را تجربه کرد.

چندی پیش نیز، انجمن جهانی فولاد در آخرین گــزارش خود اعلام کرد که 
تولید فولاد خام ایران در هشت ماه ابتدایی ســال میلادی جاری با رشد 1.1 
درصدی نسبت به همین بازه در سال پیش، به 1۹ میلیون و هفتصد هزار تن 

رسید و ایران همچنان در میان 10 فولادساز برتر جهان است.
گزارش »میزان تولید جهانی فولاد خام«  که بر اساس اطلاعات گزارش شده 
63 کشور تولید کننده فولاد به این انجمن گردآوری شده است، نشان می دهد 
که با وجود کاهش تولید 6 کشور از 10 کشور اول تولید کننده فولاد، در بازه اول 
»ژانویه« تا آخر »اوت« ســال 2023، نســبت به همین دوره زمانی در سال 
2022، میزان تولید فولاد در چهار کشــور هند، ایران، روسیه و چین افزایش 

داشته است.
ایران که جزو 10 فولادساز اول جهان است در بازه زمانی اول ژانویه  تا آخر اوت 
سال 2023 توانســت رشد تولیدی بیش از کشــورهای ژاپن، ایالات متحده 

آمریکا، کره جنوبی، آلمان، ترکیه و برزیل داشته باشد.
به گزارش ایرنا،استان اصفهان با تولید 45 درصد فولاد کشور، قطب تولید فولاد 
ایران است و سال هاست که به عنوان بزرگ ترین تولید کننده فولاد کشور در 
این عرصه مطرح است و در چند سال اخیر اولین محصول صادراتی استان، 
چدن، آهن و فولاد بوده است و حتی محصولات تولیدی از آهن و چدن نیز در 

رتبه سوم بین اقلام صادراتی استان قرار دارند.

وزیر نیرو طی حکمی  هاشــم امینی را بــه عنوان مدیرعامل شــرکت مادر 
تخصصی مهندسی آب و فاضلاب کشور منصوب کرد.

در این حکم که به امضای »علی اکبر محرابیان« رسید، آمده است: 
جناب آقای مهندس هاشــم امینی، با عنایت به مراتب تعهد، شایســتگی و 
سوابق ارزشــمند جنابعالی و در اجرای مفاد تبصره یک ماده 15 اساسنامه 
شرکت مادر تخصصی مهندسی آب و فاضلاب کشــور، به موجب این حکم 
برای مدت دو ســال به عنوان عضو اصلی هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت 
مذکور منصوب می شــوید. انتظار می رود با همکاری هیئت مدیره شرکت و 
با هماهنگی معاونین و مدیران حوزه ســتادی، مدیران عامل شــرکت های 
مادرتخصصی و تابعه، وابســته و همچنین مدیران ذی ربط در اســتان ها و 
در چارچوب وظایف مقرر در اساســنامه شــرکت، با رعایت اصول »عدالت 
محوری«، »روحیه انقلابی و جهادی«، »مردم داری«، و »فسادســتیزی« 
در انجام وظایف محوله در راســتای تحقق شــعار »دولــت مردمی و ایران 
قوی« اهتمام ویژه به عمــل آورید و گزارش فصلی اقدامات انجام شــده را 
برای اینجانب ارسال کنید.امید اســت با اتکال به خداوند منان و با استعانت 
از حضرت ولی عصر )عج( و ســر لوحه قراردادن فرامین مقام معظم رهبری 
)مدظله العالی( در امر خدمت رســانی به مردم شــریف ایران، قرین توفیق 
حضرت حق تعالی شــوید.بنا بر این گزارش همچنین با صدور حکمی اتابک 
جعفری، مدیرعامل پیشین شــرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور به سمت 

مشاور وزیر نیرو منصوب شد.لازم به یاد آوری اســت: هاشم امینی از سال 
138۹ تا سال 1400 مدیرعامل آبفای استان اصفهان بوده است.

مدیر سد زاینده رود و نیروگاه کوهرنگ از اتمام عملیات لایروبی مخزن نیروگاه 
کوهرنگ خبر داد.

سید مجتبی موسوی نائینی با بیان این مطلب گفت: حجم کل تخلیه رسوبات 
مخزن، هدپوند، نیروگاه کوهرنگ حدود پنج هزار متر مکعب بود.

وی اضافه کرد: عملیات لایروبی از اول مهرماه آغاز و طی شــانزده روز به اتمام 
رسید.موسوی نائینی بیان کرد: نصب برج روشنایی و نردبان فلزی برای مخزن 

نیز از کارهای جانبی این پروژه بود که با موفقیت به انجام رســید.مدیر ســد 
زاینده رود و نیروگاه کوهرنگ یادآور شد: عملیات آبگیری مخزن و راه اندازی 
واحدهای نیروگاه کوهرنگ شــانزدهم مهرماه به اتمام رســید.گفتنی است؛ 
نیروگاه کوهرنگ بر روی خروجی تونل شماره 2 کوهرنگ احداث شده و مخزن 
آبگیری، هدپوند، به ظرفیت 80 هزار متر مکعب و لوله های آب بر، پنستاک، به 

طول 1200 متر از تاسیسات عمده آن است.

در نیمه اول سال انجام شد؛
 افزایش 25.6 درصدی صادرات محصولات میانی

 فولاد سازان ایران 

مدیر سد زاینده رود و نیروگاه کوهرنگ خبرداد:

اتمام عملیات لایروبی مخزن نیروگاه کوهرنگ

با حکم وزیر نیرو: 

هاشم امینی، مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور شد

منبع: بازار 
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